

ကန့်သတ်

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး
မော်လီကံခရိုင်

မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန

ဖောင်းပြင်မြို့နယ်
ဒေသဆိုင်ရာအချက်အလက်များ

ရက်စွဲ၊ ၂၀၂၃ခုနှစ်၊ မတ်လ ရက်

မာတိကာ

စဉ်	အကြောင်းအရာ	စာမျက်နှာ	
		မှ	ထိ
	မြေပုံ		
	အခန်း(၁) နိဒါန်း နှင့် ဒေသသမိုင်း		
၁။	နိဒါန်း	၁၃	
၂။	ဒေသသမိုင်းအကျဉ်း	၁၄	
	အခန်း(၂) ပထဝီဝင်အနေအထား		
၃။	တည်နေရာနှင့် အကျယ်အဝန်း	၁၅	
၄။	နယ်နိမိတ်	၁၅	
၅။	မြေမျက်နှာသွင်ပြင်	၁၅	
၆။	ရေဆင်း	၁၆	
၇။	ပင်လယ်ရေမျက်နှာပြင်အထက်အမြင့်	၁၆	
	အခန်း(၃) ရာသီဥတုနှင့်သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်		
၈။	ရာသီဥတု	၁၆	၁၇
၉။	သဘာဝပေါက်ပင်	၁၇	
၁၀။	တောရိုင်းတိရစ္ဆာန်များ	၁၈	
၁၁။	သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်လက်ရှိအခြေအနေ	၁၈	
၁၂။	သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးလုပ်ငန်းများ	၁၈	

စဉ်	အကြောင်းအရာ	စာမျက်နှာ	
		မှ	ထိ
၁၃။	သဘာဝဘေးအန္တရာယ် ကျရောက်မှု	၁၈	၁၉
	အခန်း(၄) လူဦးရေဆိုင်ရာအချက်အလက်များ		
၁၄။	နေထိုင်သည့်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးစုများ	၂၀	
၁၅။	အိမ်ခြေ ၊ အိမ်ထောင်စုနှင့်လူဦးရေ (က)အိမ်ခြေ/အိမ်ထောင်စု (ခ)လူဦးရေ	၂၁	
၁၆။	လူဦးရေတိုးနှုန်းနှင့် ကျား/မ အချိုး (က)လူဦးရေတိုးနှုန်းနှင့်ကျား/မ အချိုး (ခ)မွေးဖွား၊သေဆုံး၊ပြောင်းဝင်၊ပြောင်းထွက်လူဦးရေ	၂၂	
၁၇။	ကိုးကွယ်သည့်ဘာသာ	၂၂	
၁၈။	နိုင်ငံခြားသားများနေထိုင်မှု	၂၃	
	အခန်း(၅) အုပ်ချုပ်ရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်များ		
၁၉။	အုပ်ချုပ်ရေးနယ်မြေ ဖွဲ့စည်းမှု	၂၃	
၂၀။	ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များ (က)မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ အဖွဲ့ဝင်စာရင်း (ခ) ဆန္ဒမဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူဦးရေ (ဂ) နိုင်ငံရေးပါတီများ	၂၃	၂၄

စဉ်	အကြောင်းအရာ	စာမျက်နှာ	
		မှ	ထိ
	(ဃ)ရွေးချယ်ခံရသောလွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ		
	အခန်း(၆) စီးပွားရေးဆိုင်ရာ အချက်အလက်များ		
၂၁။	စီးပွားရေးဆိုင်ရာ ခြံ့ငုံသုံးသပ်ချက်	၂၄	၂၅
၂၂။	မြေအသုံးချမှု	၂၅	၂၆
၂၃။	ဆည်မြောင်းတာဝန်များနှင့်ဆည်ရေသောက်ဧရိယာ (က) ကိုယ့်အားကိုယ်ကိုးဆည်များ (ခ) မြစ်ရေတင်စီမံကိန်းများ (ဂ) တာဝန်များ/ရေထိန်းတံခါးများ	၂၆	၂၇
၂၄။	စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်း (က) အဓိကသီးနှံ(၁၀)မျိုး စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှု (ခ) နှစ်ရှည်သီးနှံစိုက်ပျိုးမှုအခြေအနေ (ဂ) အခြားဈေးကွက်ဝင်သီးနှံများစိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှု (ဃ) လယ်ယာသုံးစက်ကိရိယာ သုံးစွဲမှုအခြေအနေ (င) လယ်ယာသုံးထယ်၊ ထွန်နှင့်ကျွဲ၊ နွားကောင်ရေ (စ) ဒေသတွင်းဆန်ဖူလုံမှုရာခိုင်နှုန်း (ဆ) ဒေသတွင်းဆီဖူလုံမှုရာခိုင်နှုန်း	၂၈	၃၁

စဉ်	အကြောင်းအရာ	စာမျက်နှာ	
		မှ	ထိ
၂၅။	မွေးမြူရေးလုပ်ငန်း (က) မွေးမြူရေးဇုန်များ (ခ) မြို့နယ်မွေးမြူရေး(ကောင်ရေ) (ဂ) မြို့နယ်အသားထုတ်လုပ်မှ(ပိဿာ) (ဃ) မြို့နယ်ကြက်/ဘဲ/ငှက်ထုတ်လုပ်မှု(လုံး) (င) နို့ထွက်ပစ္စည်းထုတ်လုပ်မှု (စ) မြို့နယ်ငါးပုစွန်မွေးမြူမှုအခြေအနေ (ဆ) ရေချို၊ ရေငန်ငါးဖမ်းလုပ်ငန်းမှ အသားထုတ်လုပ်မှု	၃၂	၃၃
၂၆။	စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်း (က) စက်မှုဇုန်များ (ခ) မြို့နယ်ရှိစက်ရုံများ (ဂ) မြို့နယ်ရှိအလုပ်ရုံများ (ဃ) အိမ်တွင်းစက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းများ	၃၄	
၂၇။	သစ်တောလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုအခြေအနေ (က) သစ်တောများ (ခ) စီးပွားဖြစ်သစ်တောစိုက်ခင်း (ဂ) သစ်ထုတ်လုပ်မှု (ဃ) သစ်တောထွက်ပစ္စည်းများ	၃၅	၃၆

စဉ်	အကြောင်းအရာ	စာမျက်နှာ	
		မှ	ထိ
၂၈။	တွင်းထွက်ပစ္စည်းထုတ်လုပ်မှုလုပ်ငန်း (က) ဓာတ်သတ္တုတူးဖော်ထုတ်လုပ်မှု (ခ) ကျောက်မျက်တူးဖော်ထုတ်လုပ်မှု	၃၇	၃၇
၂၉။	စွမ်းအင်နှင့်လျှပ်စစ်ကဏ္ဍ (ဂ) ဓာတ်ဆီ/ ဒီဇယ် အရောင်းဆိုင်များ (စ) သဘာဝဓါတ်ငွေ့အရောင်းဆိုင်များ	၃၇	၃၈
၃၀။	ပို့ဆောင်ရေးနှင့်လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်း (က) လေကြောင်းလမ်း (ခ) ရေကြောင်းလမ်း (ဂ) ရထားလမ်းနှင့်ဘူတာရုံများ (ဃ) ကားဂိတ်များ	၃၈	၃၉
၃၁။	လမ်းဦးစီးဌာနနှင့်တံတားဦးစီးဌာနများမှ ဆောင်ရွက်သည့် လုပ်ငန်းများ (က) ကားလမ်းများ (ခ) မြို့နယ်ချင်းဆက်လမ်းများ (ဂ) တံတားများ (ဃ) လမ်း၊ တံတားသုံးစက်ကိရိယာများ (င) လမ်း၊ တံတားအသုံးပြုခကောက်ခံသည့်လုပ်ငန်း	၃၉	၄၃
၃၂။	ဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွားလုပ်ငန်း (က) ဟိုတယ်၊ မိုတယ်၊ အင်း၊ တည်းခိုခန်း (ခ) ကမ်းခြေ/ အပန်းဖြေနေရာ	၄၃	

စဉ်	အကြောင်းအရာ	စာမျက်နှာ	
		မှ	ထိ
၃၃။	သမဝါယမအသင်းများ	၄၄	
၃၄။	စီးပွားရေးဆိုင်ရာ အခြေခံအဆောက်အအုံများ (က) ကုမ္ပဏီ၊ ကုန်စည်ဒိုင်၊ ပွဲရုံ၊ ဈေးနှင့် ကုန်တိုက်များ (ခ) ဘဏ်များ (ဂ) စတိုးဆိုင်နှင့် အရောင်းဆိုင်များ	၄၄	၄၇
၃၅။	စည်ပင်သာယာရေးလုပ်ငန်းများ (က) ဈေးလုပ်ငန်း (ခ) သောက်သုံးရေရရှိရေးလုပ်ငန်း (ဂ) သန့်ရှင်းရေးလုပ်ငန်း (ဃ) လမ်း၊ တံတားလုပ်ငန်းများ	၄၇	၄၉
၃၆။	ပုံနှိပ်လုပ်ငန်းနှင့် မီဒီယာလုပ်ငန်းများ (က) ပုံနှိပ်လုပ်ငန်းနှင့် တေးသံသွင်း၊ ဗွီဒီယို (ခ) မီဒီယာလုပ်ငန်းများ	၄၉	
၃၇။	ပြည်တွင်း အသားတင်ထုတ်လုပ်မှုနှင့် ဝန်ဆောင်မှု တန်ဖိုး	၅၀	
၃၈။	လူတစ်ဦးချင်းဝင်ငွေ	၅၀	
၃၉။	အသက်မွေးဝမ်းကြောင်းလုပ်ငန်းအလိုက် အလုပ်လုပ်သူဦးရေ	၅၁	
၄၀။	အလုပ်လုပ်နိုင်သူဦးရေနှင့် အလုပ်လက်မဲ့ဦးရေ	၅၁	

စဉ်	အကြောင်းအရာ	စာမျက်နှာ	
		မှ	ထိ
	အခန်း(၇) လူမှုရေးဆိုင်ရာ အချက်အလက်များ		
၄၁။	<p>ပညာရေးကဏ္ဍ</p> <p>(က) အဆင့်မြင့်ပညာ</p> <p>(ခ) အခြေခံပညာ</p> <p>(ဂ) မူလတန်းကြိုကျောင်း</p> <p>(ဃ) ဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးကျောင်း</p> <p>(င) ကျောင်းနေအရွယ်ကလေးများ ကျောင်းအပ်နှံမှု</p> <p>(စ) တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်မြင်မှု</p> <p>(ဆ) စာတတ်မြောက်မှု ရာခိုင်နှုန်း</p> <p>(ဇ) သင်ကြားမှု သင်ယူမှုအထောက်အကူပြုစာသင်ခန်းများဖွင့်လှစ်နိုင်မှု</p> <p>(ဈ) စာကြည့်တိုက်များဖွင့်လှစ်နိုင်မှု</p>	၅၂	၅၉

စဉ်	အကြောင်းအရာ	စာမျက်နှာ	
		မှ	ထိ
၄၂။	ကျန်းမာရေးကဏ္ဍ (က) ဆေးရုံများ (ခ) ဆေးပေးခန်းများ (ဂ) ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန/ဌာနခွဲ (ဃ) ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု (င) ဒေသတွင်း အများဆုံးဖြစ်တတ်သောရောဂါများ (စ) HIV/ AIDS-ရောဂါ ဖြစ်ပွား/ သေဆုံးဦးရေ (ဆ) ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ အညွှန်းကိန်းများ	၆၀	၆၃
၄၃။	လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များ (က) INGO (ခ) NGO (ဦးရေ) (ဂ) အသင်းအဖွဲ့များ	၆၃	၆၅
၄၄။	အားကစားနှင့်ပျော်ဖြေရေးလုပ်ငန်းများ အခန်း(၈) ဘာသာရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်များ	၆၅	
၄၅	ဗုဒ္ဓဘာသာဆိုင်ရာအဆောက်အဦများနှင့်သာသနာဝင်ပုဂ္ဂိုလ်များ (က) သာသနိကအဆောက်အဦများ (ခ) ရဟန်းသံဃာနှင့်သီလရှင်များ	၆၆	၆၇

စဉ်	အကြောင်းအရာ	စာမျက်နှာ	
		မှ	ထိ
	(ဂ) ထင်ရှားသည့်ဘုရား၊စေတီ၊ပုထိုးများ (ဃ) ထင်ရှားသည့်ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းများ		
၄၆။	အခြားဘာသာရေးအဆောက်အဦများ	၆၇	
၄၇။	သမိုင်းဝင်ထင်ရှားသောအဆောက်အဦနှင့်နေရာများ	၆၇	
	အခန်း(၉) ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်များ		
၄၈။	ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်နိုင်မှုအခြေအနေ (က) ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနနှင့် ကျေးလက်လမ်း ဦးစီးဌာန မှ ဆောင်ရွက်သည့် လုပ်ငန်းများ (ခ) အစိုးရနှင့်ပြည်သူ့ဆောင်ရွက်သည့်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေး လုပ်ငန်းများ	၆၈	၇၂
၄၉။	မြို့ပြစီမံကိန်း(TownPlan)နှစ်(၃၀)အတွက်မြေအသုံးချမှု ဆိုင်ရာလျာထားမှု	၇၃	
	အခန်း(၁၀) အထွေထွေ		
၅၀။	အခြားတင်ပြလိုသောအချက်များ	၇၃	
၅၁။	နိဂုံး	၇၃	၇၄

မော်လိုက်ခရိုင်၊ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်ဒေသဆိုင်ရာအချက်အလက်များ

အခန်း(၁)

နိဒါန်းနှင့်ဒေသသမိုင်း

နိဒါန်း

၁။ အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနသည် ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနအောက်ရှိ ဌာနဖြစ်ပြီး တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးနှင့် ရပ်ရွာအေးချမ်းသာယာရေး၊ နိုင်ငံတော်အစိုးရ၏ မူဝါဒများ အကောင်အထည်ဖော်ရေး၊ ကောင်းမွန်သော အုပ်ချုပ်ရေးစနစ် ဖော်ဆောင်ရေးနှင့် ပြည်သူ့ဗဟိုပြု ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရေးဟူသော ရည်မှန်းချက် တာဝန်များကိုအောင်မြင်အောင် ဆောင်ရွက်လျက် ရှိပါသည်။ အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ကြသည့် အဆင့်ဆင့်သော အရာထမ်း၊ အမှုထမ်းများသည် ရုံးချုပ်အဆင့်မှ အောက်ခြေ ရပ်ကွက်/ကျေးရွာအုပ်စု အဆင့်အထိ အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာနရုံးအသီးသီးတွင် တာဝန် ထမ်းဆောင်ကြရပြီး နိုင်ငံတော်အုပ်ချုပ်ရေးယန္တရား ချောမွေ့စွာလည်ပတ်ရေးတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ ဝန်ကြီးဌာန၏ရည်မှန်းချက် တာဝန်များ၊ အခြားဝန်ကြီးဌာနမှ ပေးအပ်သောတာဝန်များနှင့် ဒေသန္တရအစိုးရ အဖွဲ့များမှ ပေးအပ်သော လုပ်ငန်းတာဝန်များကို ကျေပွန်စွာထမ်းဆောင်နေကြရသည်ဖြစ်ရာ ဒေသဆိုင်ရာအချက်အလက်များ ပြုစုထားရှိခြင်းသည် များစွာအရေးပါလာပါသည်။ ဒေသဆိုင်ရာအချက်အလက်များ ပြုစုခြင်းဖြင့် မိမိတို့၏လုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်ရာတွင် အထောက်အကူပြုသကဲ့သို့ အကြီးအကဲများ နယ်မြေသို့ ကွင်းဆင်းရာတွင် နယ်မြေ၏ အချက်အလက်များကို လွယ်ကူစွာသိရှိနိုင်မည်ဖြစ်ပါသည်။ ဤစာအုပ်သည် ဖောင်းပြင်မြို့နယ်၏ ဒေသဆိုင်ရာအချက် အလက်များကို (၂၀၂၂ခုနှစ် ဧပြီလမှ ၂၀၂၃ခုနှစ် မတ်လကုန်

ထိအခြေအနေ) ကို သက်ဆိုင်ရာဌာန အသီးသီးမှပေးပို့သော ကိန်းဂဏန်းများနှင့်အညီ ပြုစုတင်ပြထားခြင်းဖြစ်ပါသည်။

ဒေသသမိုင်းအကျဉ်း

၂။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်သည် ဒုတိယကုန်းဘောင်ခေတ်အထိ ထင်ရှားခဲ့ခြင်း မရှိသေးပါ။ နယ်ချဲ့လက်ထက်မှ စတင်ကာ "ဘောင်းပြင်" ဟူသော အသုံးအနှုန်း အစား "ဖောင်းပြင်"ဟု ခေါ်ဆိုခဲ့ပါသည်။ သို့ရာတွင် ဖောင်းပြင်မြို့ရှိ ရာဇမုနိဘုရား မှတ်စာ ငွေပေလွှာတွင် ဘောင်းပြင်ဟု ရေးသားထားသည်ကို တွေ့ရှိရပါသည်။ ထို့အပြင် ၁၂၉၄ ခုနှစ်တွင် ရေးထိုးခဲ့သည့် မြို့နယ်ရှိ မဟာမုနိဘုရားကျောက်စာ စာကြောင်းရေ (၄၂-၄၃) တွင်လည်း "ဘောင်းပြင်မြို့"ဟု ဖော်ပြထားသည်ကို တွေ့ရှိရပါသည်။ ယင်းအထောက်အထားများအရ ဖောင်းပြင်သည် ဘောင်းပြင် ဟူသော ဝေါဟာရမှ အဆင့်ဆင့် ပြောင်းလဲခေါ်လာသည်ဟု ဆိုရမည်ဖြစ်ပါသည်။ ယနေ့ရုံးသုံးအမည်နာမနှင့် လူအများစုမှ ဖောင်းပြင်မြို့ဟုပင် ခေါ်ဝေါ်သုံးစွဲလျက်ရှိကြပါသည်။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်သည် ပြည်ထဲရေး ဝန်ကြီးဌာန၏ (၂၈.၂.၁၉၇၃) ရက်စွဲပါ စာအမှတ်၊ ၁၀၇/၁၆/စိတ်(၁)ဖြင့် ထုတ်ပြန်သည့် အမိန့်ကြော်ငြာစာဖြင့် လည်းကောင်း၊ ကျေးရွာအုပ်စုများကို ပြည်ထဲရေးနှင့် သာသနာရေးဝန်ကြီးဌာန၏ (၂၈.၂.၁၉၇၃) ရက်စွဲပါ စာအမှတ်၊ ၃/၁၀၆/အထ(၂)ဖြင့် ထုတ်ပြန်သည့် အမိန့်ကြော်ငြာစာဖြင့်လည်းကောင်း၊ အတည်ပြုဖွဲ့စည်းထားပြီး ဖောင်းပြင်မြို့နယ်တွင် ရပ်ကွက်(၂)ခုနှင့် ကျေးရွာအုပ်စု (၄၀)၊ ကျေးရွာ(၁၇၆)ရွာဖြင့် ဖွဲ့စည်းထားရှိပါသည်။

အခန်း(၂)

ပထဝီဝင် အနေအထား

တည်နေရာနှင့်အကျယ်အဝန်း

၃။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်သည် မြန်မာနိုင်ငံ၏မြောက်ပိုင်းတွင် တည်ရှိပြီး စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ မော်လိုက်ခရိုင်တွင် တည်ရှိပါသည်။

ဖောင်းပြင် မြို့နယ်သည် မြောက်လတ္တီတွဒ် ၂၄ဒီဂရီ ၄၄မိနစ်နှင့် ၂၅ ဒီဂရီ ၄၆မိနစ်ကြား၊ အရှေ့လောင်ဂျီတွဒ် ၉၄ဒီဂရီ ၃၅မိနစ်နှင့် ၉၅ ဒီဂရီ ၀၁မိနစ်ကြားတွင်တည်ရှိပါသည်။အကျယ်အဝန်းမှာမိုင်အားဖြင့် (၁၆၀၂.၈၈)စတုရန်းမိုင်၊ ဧကအား ဖြင့်(၁၀၂၅၈၄၆)ဧကရှိပါသည်။

အရှေ့မှအနောက်သို့ မိုင်(၄၀)ရှိပြီးတောင်မှ မြောက်သို့ (၄၃)မိုင် ရှည်လျားပါသည်။ မြို့နယ်နှင့်မြို့၏ ဧရိယာအကျယ် အဝန်းမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်အမည်	မြို့ဧရိယာစတုရန်းမိုင်	ကျေးရွာအုပ်စုဧရိယာစတုရန်းမိုင်	မြို့နယ်ဧရိယာစတုရန်းမိုင်
၁	ဖောင်းပြင်	၁.၁၀	၁၆၀၁.၇၈	၁၆၀၂.၈၈
	မြို့နယ်ချုပ်	၁.၁၀	၁၆၀၁.၇၈	၁၆၀၂.၈၈

နယ်နိမိတ်

၄။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်၏ အရှေ့ဘက်တွင် ဗန်းမောက် မြို့နယ်နှင့် ပင်လည်ဘူးမြို့နယ်၊ တောင်ဘက်တွင် မော်လိုက်မြို့နယ်၊ အနောက်ဘက်တွင် တမူးမြို့နယ်၊ မြောက်ဘက်တွင် ဟုမ္မလင်းမြို့နယ်၊ အရှေ့တောင်ဘက်တွင် ကျွန်းလှမြို့နယ်တို့နှင့် နယ်နိမိတ်ချင်း ထိစပ်နေပါသည်။

မြေမျက်နှာသွင်ပြင်

၅။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်သည် တောင်ကုန်း တောင်တန်းများသည့် ဒေသဖြစ်ပြီး သစ်တောများ ဖုံးလွှမ်းမှု (၈၈.၇၀) ရာနှုန်းရှိပါသည်။ အလယ်ရိုးမ ဇီးဖြူတောင်တန်းနှင့် အနောက်ရိုးမ တောင်တန်းမှာ မြောက်မှတောင်သို့ သွယ်တန်းလျက် ရှိပါသည်။ ၎င်းတောင်တန်း (၂) ခုကြားတွင် တည်ရှိပြီး ထင်ရှားသောမြစ်မှာ ချင်းတွင်းမြစ် ဖြစ်ပါသည်။

ရေဆင်း

၆။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်သည် မြစ်ချောင်းများ ပေါများသော ဒေသ တစ်ခုဖြစ်ပြီး ချောင်းများသည် ချင်းတွင်းမြစ်တွင်းသို့ စီးဆင်းလျက်ရှိပါသည်။ ထင်ရှားသောမြစ်မှာ ချင်းတွင်းမြစ်ဖြစ်ပြီး ဖောင်းပြင်မြို့အနီးမှ ဖြတ်သန်း စီးဆင်းပါသည်။ ချင်းတွင်းမြစ်မှာ နွေရာသီတွင် အနက်(၃) ပေခန့်သာရှိပါသည်။

ပင်လယ်ရေမျက်နှာပြင်အထက်အမြင့်

၇။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်သည် ပင်လယ်ရေမျက်နှာပြင်အထက် အမြင့် (၅၁၈)ပေအထက်တွင် တည်ရှိပါသည်။

အခန်း(၃)

ရာသီဥတုနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်

ရာသီဥတု

၈။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်သည် ပူအိုက်စိုစွတ်သော ရာသီဥတုရှိပြီး အမြင့်ဆုံး အပူချိန်(၄၄'C)နှင့် အနိမ့်ဆုံး အပူချိန်မှာ(၁၂'C) ဖြစ်ပါသည်။ နှစ်အလိုက် ဖြစ်ပေါ်ခဲ့သော မိုးရေချိန်နှင့် အပူချိန်မှာ အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	ခုနှစ်	မိုးရေချိန်		အပူချိန်	
		မိုးရွာရက်	စုစုပေါင်း မိုးရေချိန် (လက်မ)	နွေရာသီ (.C)	ဆောင်းရာသီ (.C)
				အမြင့်ဆုံး	အနိမ့်ဆုံး
၁	၂၀၂၁	၆၈	၅၈.၆၉	၄၄	၁၂
၂	၂၀၂၂	၆၆	၄၁.၈၈	၄၄	၁၂
၃	၂၀၂၃	၂		၄၄	၁၂

သဘာဝပေါက်ပင်များ

၉။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်အတွင်း ပေါက်ရောက်သည့် သဘာဝပေါက်ပင်များမှာ ရတနာတန်းဝင် အပင်များဖြစ်သော ကျွန်း၊ ပျဉ်းကတိုး၊ အင်ကြင်းပင်များ ပေါက်ရောက်ပြီး သစ်မာအုပ်စုဝင် အင်၊ ကညှင်၊ သစ်စေး၊ ယမနေ၊ ထောက်ကြွံ၊ မအူ၊ မအူလက်လန်း၊ နော၊ သစ်ဖြူ၊ မျောက်ချော၊ လက်ပံ၊ သဖန်း၊ ဆေးခါး၊ ဖန်းခါး၊ တောသရက်၊ ဇင်ပြွန်း၊ စကပ်၊ ထောက်ရှာ၊ တောင်တမာ၊ တောပိုးစာ၊ သစ်အယ်၊ လောက်ယား၊ နဘဲ၊ ဂျီရုပ်၊ ဗန့်ဗွေး၊ ဖျောက်ဆိပ်၊ ပျင်းမ၊ ကြို့၊ တောကန့်ကော်၊ သစ်ဆိမ့်၊ ရေသပြေ၊ အောက်ချင်းစာ၊ နဂျယ်၊ သစ်နံ၊ သတွတ်၊ ထိန်ဖက်ဝိုင်း ဖက်ရှပ်၊ ဆီဂျေး၊ သံသတ်၊ လက်ထုတ်၊ ဇီးဖြူ၊ အုန္နဲ၊ ငှစသည့်အပင်များအပြင်ဝါးဘိုး၊ တင်းဝါး၊ တပင်ဝါး၊ မျှင်ဝါးနှင့် တောင်ကြိမ် ကြိမ်နီ၊ ယမထာကြိမ်၊ ရေကြိမ်များဖြစ်ပါသည်။

တောရိုင်းတိရစ္ဆာန်များ

၁၀။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်တွင် တွေ့ရှိရသော တောရိုင်းတိရစ္ဆာန်များ မှာ ဆင်၊ ကျားသစ်၊ တောဝက်၊ ဝက်ဝံ၊ ဆတ်၊ ဂျီ၊ တောခွေး၊ ခွေးတူ ဝက်တူ၊ တောကြောင်၊ သင်းခွေချပ်၊ ကြောင်မင်းနှင့် မျောက်အမျိုးမျိုး တို့ဖြစ်ပါသည်။

သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်လက်ရှိအခြေနေ

၁၁။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်၏လက်ရှိ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်အခြေ အနေမှာ သစ်တောဖုံးလွှမ်းမှု (၈၈.၇၀%)ရှိပါသည်။ ၎င်းအနက်မှ ကြိုးဝိုင်း သစ်တောဖုံးလွှမ်းမှုမှာ (၃၀%)ဖြစ်ပြီး ကြိုးပြင်ကာကွယ် တော ဖုံးလွှမ်းမှုမှာ (၂.၄၅%) ရှိပါသည်။

သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးလုပ်ငန်းများ

၁၂။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်သည် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေး လုပ်ငန်းများအတွက် ကြိုးဝိုင်းတော (၃၀၆၃၇၅)ဧက၊ ကြိုးပြင်တော (၃၇၅၂၅)ဧက ထိန်းသိမ်းလျက်ရှိပါသည်။ သစ်တောစိုက်ခင်း တည် ထောင်နိုင်မှုမှာ ပုဂ္ဂလိကကျွန်း စိုက်ခင်း(၁၀၀)ဧက၊ သစ်မာ(-)ဧက၊ ကျေးရွာထင်း စိုက်ခင်း (-)ဧက ဖြစ်ပါသည်။

သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်မှု

၁၃။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်သည် ချင်းတွင်းမြစ်ဘေးတွင် တည်ရှိသဖြင့် ရေ ဘေးအန္တရာယ် ကျရောက်လေ့ရှိပါသည်။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်အတွင်း ချင်းတွင်းမြစ်၏ စိုးရိမ်ရေမှတ် (၁၃၂၅) စင်တီမီတာ ဖြစ်ပါသည်။

ဖောင်းပြင်မြို့နယ်အတွင်း သဘာဝဘေးအန္တရာယ် ကျရောက်မှုမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	အမျိုးအစား	ဖြစ်ပွားကြိမ်	သေ/ပျောက်ဦးရေ	အဆောက်အဦပျက်စီးမှု	ဆုံးရှုံးမှုတန်ဖိုး (ကျပ်သန်း)
၁	မုန်တိုင်း				
၂	ဆူနာမီဘေး				
၃	ငလျင်ဘေး				
၄	ရေဘေး				
၅	မီးဘေး	၁		၁	၀.၃၅
၆	အကြမ်းဖက်မီးဘေး	၁	၁	၁၆	၇.၅၄
ပေါင်း		၂	၁	၁၇	၇.၈၉

အခန်း(၄)

လူဦးရေဆိုင်ရာအချက်အလက်များ

နေထိုင်သည့်တိုင်းရင်းသားလူမျိုးစုများ

၁၄။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်တွင် ၂၀၂၃ခုနှစ်၊ မတ်လကုန်အထိနေထိုင်ကြသော တိုင်းရင်းသားလူမျိုးစုများမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်။

စဉ်	လူမျိုး	နေထိုင်သည့် လူဦးရေ	မြို့နယ် လူဦးရေ	မြို့နယ် လူဦးရေ၏ ရာခိုင်နှုန်း
၁	ကချင်	၄	၁၂၂၁၃၁	၀.၀၀၃
၂	ကယား			
၃	ကရင်	၂၈	၁၂၂၁၃၁	၀.၀၂၂
၄	ချင်း	၈၈	၁၂၂၁၃၁	၀.၀၇၂
၅	မွန်			
၆	ဗမာ	၁၂၀၇၀၈	၁၂၂၁၃၁	၉၈.၈၃
၇	ရခိုင်	၃၀	၁၂၂၁၃၁	၀.၀၂၄
၈	ရှမ်း	၁၁၇၇	၁၂၂၁၃၁	၀.၉၆
၉	အခြား	၉၆	၁၂၂၁၃၁	၀.၀၇၈
	မြို့နယ်ချုပ်	၁၂၂၁၃၁		

အိမ်ခြေ၊ အိမ်ထောင်စု၊ လူဦးရေ

၁၅။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်၏ ၂၀၂၃ခုနှစ်၊ မတ်လကုန်အထိလူဦးရေမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) အိမ်ခြေ/အိမ်ထောင်စု

စဉ်	အကြောင်းအရာ	အိမ်ခြေ	အိမ်ထောင်စု	ရပ်ကွက်	ကျေးရွာအုပ်စု	ကျေးရွာ
၁	မြို့နေ	၁၉၁၂	၁၉၄၆	၂		
၂	ကျေးလက်နေ	၁၈၅၇၀	၁၈၈၃၁		၄၀	၁၇၆
	မြို့နယ်ချုပ်	၂၀၄၈၂	၂၀၇၇၇	၂	၄၀	၁၇၆

(ခ) လူဦးရေ

စဉ်	အကြောင်းအရာ	အသက်(၁၈) နှစ်အထက်			အသက်(၁၈) နှစ်အောက်			စုစုပေါင်း		
		ကျား	မ	ပေါင်း	ကျား	မ	ပေါင်း	ကျား	မ	ပေါင်း
၁	မြို့နေ	၃၂၇၆	၃၇၅၇	၇၀၃၃	၁၄၉၇	၁၆၃၅	၃၁၃၂	၄၇၇၃	၅၃၉၂	၁၀၁၆၅
၂	ကျေးလက်နေ	၃၂၅၆၈	၃၅၆၀၀	၆၈၁၆၈	၂၂၁၆၄	၂၁၆၃၄	၄၃၇၉၈	၅၄၇၃၂	၅၇၂၃၄	၁၁၁၉၆၆
	မြို့နယ်ချုပ်	၃၅၈၄၄	၃၉၃၅၇	၇၅၂၀၁	၂၃၆၆၁	၂၃၂၉၉	၄၆၉၆၀	၅၉၅၀၅	၆၂၆၂၆	၁၂၂၁၃၁

လူဦးရေတိုးနှုန်းနှင့်ကျားမအချိုး

၁၆။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်၏ ၂၀၂၃ခုနှစ်၊မတ်လကုန်အထိ လူဦးရေ တိုးနှုန်း၊ ကျား/မ အချိုးမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-
(က)လူဦးရေတိုးနှုန်းနှင့်ကျားမအချိုး

စဉ်	မြို့နယ်	ယခင်နှစ် လူဦးရေ	ယခုနှစ် လူဦးရေ	တိုးလာ ဦးရေ	တိုးနှုန်း	ကျား/မအချိုး		
						ကျား	မ	အချိုး
၁	ဖောင်းပြင်	၁၂၀၀၂၇	၁၂၂၁၃၁	၂၁၀၄	၁.၇၅၃	၅၉၅၀၅	၆၂၆၂၆	၁:၁.၀၅၂
	မြို့နယ်ချုပ်	၁၂၀၀၂၇	၁၂၂၁၃၁	၂၁၀၄	၁.၇၅၃	၅၉၅၀၅	၆၂၆၂၆	၁:၁.၀၅၂

(ခ) မွေးဖွား၊ သေဆုံး၊ ပြောင်းဝင်၊ ပြောင်းထွက်လူဦးရေ

စဉ်	မြို့နယ်	မူလ လူဦးရေ	မွေးဖွား ဦးရေ	သေဆုံး ဦးရေ	ပြောင်းဝင် ဦးရေ	ပြောင်း ထွက်ဦးရေ	လက်ရှိ ဦးရေ
၁	ဖောင်းပြင်	၁၂၀၀၂၇	၂၆၁၃	၅၄၁	၂၈၄	၂၅၂	၁၂၂၁၃၁
	မြို့နယ်ချုပ်	၁၂၀၀၂၇	၂၆၁၃	၅၄၁	၂၈၄	၂၅၂	၁၂၂၁၃၁

ကိုးကွယ်သည့်ဘာသာအလိုက်လူဦးရေ

၁၇။ဖောင်းပြင်မြို့နယ်တွင် နေထိုင်ကြသူများ၏ကိုးကွယ်သည့် ဘာသာအလိုက်လူဦးရေမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်	ဗုဒ္ဓ ဘာသာ	ခရစ် ယာန်	ဟိန္ဒူ ဘာသာ	အစ္စလာမ် ဘာသာ	နတ်	အခြား	ပေါင်း
၁	ဖောင်းပြင်	၁၂၁၆၈၇	၁၂၀	၁၄	၃၁၀			၁၂၂၁၃၁
	မြို့နယ်ချုပ်	၁၂၁၆၈၇	၁၂၀	၁၄	၃၁၀			၁၂၂၁၃၁

နိုင်ငံခြားသားများနေထိုင်မှု

၁၈။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်အတွင်း နိုင်ငံခြားသားများနေထိုင်သူဦးရေ မှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်	နိုင်ငံခြားသား လူမျိုး	နေထိုင် ဦးရေ	မြို့နယ် လူဦးရေ	မြို့နယ် လူဦးရေ၏ ရာခိုင်နှုန်း
၁	ဖောင်းပြင်	တရုတ်			
၂	ဖောင်းပြင်	အိန္ဒိယ			
၃	ဖောင်းပြင်	ပါကစ္စတန်			
၄	ဖောင်းပြင်	အခြား	၉၆	၁၂၂၁၃၁	၀.၀၇၉
မြို့နယ်ချုပ်			၉၆	၁၂၂၁၃၁	၀.၀၇၉

အခန်း(၅)

အုပ်ချုပ်ရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်များ

၁၉။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်၏ အုပ်ချုပ်ရေး နယ်မြေ ဖွဲ့စည်းမှုမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်	မြို့	ရပ်ကွက်	ကျေးရွာအုပ်စု	ကျေးရွာ
၁	၁		၂	၄၀	၁၇၆
မြို့နယ်ချုပ်			၂	၄၀	၁၇၆

ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များ

၂၀။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ် ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များအား အောက်ပါ အတိုင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်-

(က) မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲအဖွဲ့ဝင်စာရင်း

ဖောင်းပြင်မြို့နယ်အတွင်း မြို့နယ်ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် အဖွဲ့ခွဲအား ဖွဲ့စည်းထားခြင်းမရှိသေးပါ။

(ခ) ဆန္ဒမဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူဦးရေ

ဖောင်းပြင်မြို့နယ်အတွင်း မြေပြင်လူဦးရေ ကောက်ယူပြုစုမှု လုပ်ငန်းမှာ ဆောင်ရွက်ဆဲဖြစ်ပါသဖြင့် ဆန္ဒမဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဦးရေ ဖော်ပြနိုင်ခြင်းမရှိသေးပါ။

(ဂ) နိုင်ငံရေးပါတီများ

ဖောင်းပြင်မြို့နယ်အတွင်း မှတ်ပုံတင်ထားသော နိုင်ငံရေး ပါတီများ မရှိသေးပါ။

(ဃ) ရွေးချယ်ခံရသော လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ

ဖောင်းပြင်မြို့နယ်အတွင်း ရွေးကောက်ပွဲမကျင်းပသေးသဖြင့် ရွေးချယ်ခံရသော လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များမရှိသေးပါ။

အခန်း(၆)

စီးပွားရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်

စီးပွားရေးဆိုင်ရာခြုံငုံသုံးသပ်ချက်

၂၁။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်သည် စစ်ကိုင်းတိုင်း ဒေသကြီးအတွင်းတွင် တည်ရှိပြီးစီးပွားရေးအရ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအားနည်းသော မြို့နယ် တစ်ခုဖြစ်ပါသည်။ မြို့နယ်အတွင်းရှိ ဒေသခံပြည်သူလူထုသည် စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းကို အဓိကလုပ်ကိုင်ရွက်ကြပါသည်။ ထို့အပြင် ကုန်သွယ်မှုလုပ်ငန်း၊ ရေလုပ်ငန်းများကိုလည်း စီးပွားဖြစ်လုပ်ကိုင်ကြ

ပါသည်။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်သည်^{၂၅} ဟုမ္မလင်းခရိုင်၊ ကလေးခရိုင်၊ ကန့်ဘလူခရိုင်၊ တမူးခရိုင်များသို့ကုန်းလမ်း၊ ရေကြောင်းလမ်းများဖြင့် သွားလာနိုင်ပြီး လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးအသင့်တင့်ကောင်း မွန်သော မြို့နယ်ဖြစ်ပါသည်။ မြို့နယ်၏ အဓိကထွက်ကုန်များမှာ ဆန်စပါး၊ ပဲမျိုးစုံဖြစ်ပြီး ဟုမ္မလင်းခရိုင်နှင့် အခြားခရိုင်ဒေသများသို့ အများဆုံး တင်ပို့ရောင်းချပါသည်။ဖောင်းပြင်မြို့နယ်သည် အခြားဒေသမှ အဝတ် အထည်၊ စားသုံးကုန်ပစ္စည်းများကို အဓိကတင်သွင်းရပါသည်။

မြေအသုံးချမှု

၂၂။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်၏မြေအမျိုးအစားအလိုက်အသုံးချထားသည့် ဧကအား အောက်ပါအတိုင်းဖော်ပြအပ်ပါသည်-

စဉ်	မြေအမျိုးအစား	ဧရိယာ(ဧက)
၁	အသားတင်စိုက်ပျိုးမြေဧရိယာပေါင်း	၈၅၄၃၅
	(က) လယ်မြေဧရိယာ	၅၈၅၃၇
	(ခ) ယာမြေ	၁၈၃၅
	(ဂ) ကိုင်း/ကျွန်းမြေ	၂၀၃၉၉
	(ဃ) ဥယျာဉ်မြေ	၄၆၆၄
	(င) ဓနိ	-
၂	လှုပ်ထားမြေဧရိယာပေါင်း	
	(က) လယ်မြေဧရိယာ	
	(ခ) ယာမြေ	
	(ဂ) ကိုင်း/ကျွန်းမြေ	
	(ဃ) ဥယျာဉ်မြေ	
	(င) ဓနိ	

၃	စားကျက်မြေ	
၄	စက်မှုလုပ်ငန်းသုံးမြေ	၉
၅	မြို့မြေ	၃၀၅
၆	ရွာမြေ	၃၈၆၅
၇	အခြားမြေ	၄၄၃၅၄
၈	ကြီးဝိုင်း/ကြီးပြင်ကာကွယ်တောဧရိယာ	၃၃၁၅၆၆
၉	တောရိုင်း	၅၄၇၃၂၅
၁၀	မြေရိုင်း	၇၀၁၈
၁၁	စိုက်ပျိုးခြင်းမပြုနိုင်သောဧရိယာ	၈၉၆၉
စုစုပေါင်း		၁၀၂၅၈၄၆

ဆည်မြောင်းတာဝန်များနှင့် ဆည်ရေသောက်ဧရိယာ

၂၃။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်ရှိ ဆည်မြောင်းတာဝန်များနှင့် ဆည်ရေသောက်ဧရိယာ မှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်-

(က) ကိုယ့်အားကိုယ်ကိုးဆည်များ

စဉ်	ဆည်အမည်	ဆည်အမျိုးအစား	ရေဝင်ဆံ့မှု(ကုဗပေ)	အကျိုးပြုဧက
၁				
မြို့နယ်ချုပ်				

(ခ) မြစ်ရေတင်စီမံကိန်းများ

စဉ်	စီမံကိန်းအမည်	တည်နေရာ	အကျိုးပြုဧက	မှတ်ချက်
၁				
မြို့နယ်ချုပ်				

(ဂ) တာတမံများ/ ရေထိန်းတံခါး

စဉ်	တာတမံ/ရေထိန်းတံခါး			ကာကွယ်သည့် မြစ်/ချောင်း	အကျိုး ပြုဧက
	အမည်	အမျိုးအစား	အရှည်(ပေ)		
၁	ဘုံမဲဇာကန်	ရေတံခါး	၃၀	နန်းမခွင်ချောင်း	၁၅၀
၂	အင်းသာ	ရေတံခါး	၃၀	နန်းမခွင်ချောင်း	၂၃၁၀
၃	ဟဲနှိမ်	ရေတံခါး	၃၀	ဆည်ပေါက်ချောင်း	၃၄၅
၄	မန်လီ	ရေတံခါး	၃၀	နန်းမခွင်ချောင်း	၂၃၁၀
၅	ကန်တို	ရေတံခါး	၃၀	နန်းမခွင်ချောင်း	၂၂၆
၆	ကြာလင်ပန်း	ရေတလျှောက်	၄၀	သရောင်းချောင်း	၂၀၀
၇	ရွှေတောင်	ရေတံခါး	၃၀	အုတ်ဖိုချောင်း	၁၁၀
၈	အုတ်ဖို	ရေတံခါး	၅၀	နန်းမခွင်ချောင်း	၁၇၀
၉	အုန်းသာ	ရေတလျှောက်	၄၀	နန်းမခွင်ချောင်း	၆၅၀
၁၀	နန်းပန်	ရေတံခါး	၄၀	နန်းမခွင်ချောင်း	၉၀၀
၁၁	ဇော်ဂျီ	ရေတံခါး	၄၀	နန်းမခွင်ချောင်း	၈၆၀
၁၂	နန်းပန်	ရေတံခါး	၄၀	နန်းမခွင်ချောင်း	၂၅၀
၁၃	ချောင်းခွ	ရေတံခါး	၄၀	နန်းမခွင်ချောင်း	၃၀၀
၁၄	ရွှေညောင်ပင်	ရေတံခါး	၄၀	နန်းမခွင်ချောင်း	၁၁၀
၁၅	နောင်ဆိုင်	ရေတံခါး	၂၁၈	နောင်ဆိုင်ကန်	၁၂၀၀
	မြို့နယ်ချုပ်				၁၀၀၉ ၁

စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်း

၂၄။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်၏ စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်နိုင်မှု အခြေအနေမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) အဓိကသီးနှံ(၁၀)မျိုး စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှု

စဉ်	သီးနှံအမည်	၂၀၂၂-၂၀၂၃ လျာထားဧက		၂၀၂၂-၂၀၂၃		
				စိုက်	ရိတ်	အထွက် (တင်း)
၁	စပါးပေါင်း	နွေ	၆၈၇၉	၆၁၃၉		
		မိုး	၅၄၅၁၃	၅၄၅၁၅	၅၄၅၁၅	၄၄၁၂၉၈၉
၂	မြေပဲ (ယာယီ)	မိုး				
		ဆောင်း	၁၁၄၀၈	၁၁၂၉၉	၁၁၂၉၉	၈၁၉၁၇၈
၃	နှမ်း	မိုး	၃၅	၃၅	၃၅	၂၉၈
		ဆောင်း	၅၅၈	၅၅၈	၄၃၀	၄၄၇၂
၄	နေကြာ (ယာယီ)		၂၇၈၆	၂၄၀၇	၂၄၀၇	၇၀၂၈၄
၅	မတ်ပဲ		၂၀၃	၂၀၃	၂၀၃	၃၈၁၆
၆	ပဲတီစိမ်း	မိုး				
		ဆောင်း	၉၈၉	၉၈၉	၈၄၂	၁၅၈၃၀
၇	ပဲစင်းငုံ					
၈	ဝါ					
၉	ကြံ		၁၂	၁၂	၁၂	၂၁၆
၁၀	အစေ့ထုတ် ပြောင်း		၈၀၀	၈၀၀	၈၀၀	၃၉၀၅၆

(ခ) နှစ်ရှည်သီးနှံစိုက်ပျိုးမှုအခြေအနေ

စဉ်	သီးနှံအမည်	စိုက်(ဧက)	ရိတ်(ဧက)	အထွက်နှုန်း	အထွက်ပေါင်း
၁	အုန်း	၂၇၂	၂၇၂	၃၆၄၉	၉၉၂၅၈
၂	ငှက်ပျော	၄၉၀	၄၉၀	၉၅၅	၄၆၇၉၅၀
၃	ကွမ်းသီး	၆၃၅	၆၃၅	၃၇၀.၇၂	၂၃၁၇၀၀
	မြို့နယ်ချုပ်	၁၃၉၇	၁၃၉၇	၄၉၇၄.၇၂	၁၆၉၂၁၇၈

(ဂ) အခြားဈေးကွက်ဝင်သီးနှံများ စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှု

စဉ်	သီးနှံအမည်	စိုက်ဧက	ရိတ်ဧက	အထွက်နှုန်း	အထွက်ပေါင်း
၁	သရက်	၆၂၁	၆၂၁	၁၅၉၃၇.၉၇	၉၈၉၇၄၇၉
၂	နာနတ်	၇၃	၇၃	၇၇၄၀.၅၁	၅၄၃၁၅၇
၃	မာလကာ	၁၀	၁၀	၁၄၃၀.	၁၄၃၀၀
၄	မျောက်ငို	၅၅	၄၀	၅၇၆၀၀.	၂၃၀၄၀၀၀
	မြို့နယ်ချုပ်	၇၅၉	၇၄၄	၈၂၇၀၈.၄၈	၁၂၇၅၈၉၃၆

(ဃ) လယ်ယာသုံးစက်ကိရိယာ သုံးစွဲမှုအခြေအနေ

စဉ်	အစိုးရ							ပုဂ္ဂလိက						
	လယ်ထွန်စက်	လက်တွန်းထွန်စက်	မျိုးစေ့ချစက်	Combine Harvester	ရိတ်သိမ်းစက်	ချွေလှေ့စက်	ရေစုပ်စက်	လယ်ထွန်စက်	လက်တွန်းထွန်စက်	မျိုးစေ့ချစက်	Combine Harvester	ရိတ်သိမ်းစက်	ချွေလှေ့စက်	ရေစုပ်စက်
၁	-	-	-	-	-	-	-	၈	၇၅၆	၃၃	၆	၂၇	၁၀၃	၅၁၃

(င) လယ်ယာသုံး ထယ်၊ ထွန်နှင့် ကျွဲ နွားကောင်ရေ

စဉ်	ထယ်အရေအတွက်	ထွန်အရေအတွက်	ကျွဲကောင်ရေ	နွားကောင်ရေ
၁	၁၂၃၇၆	၁၂၇၆၈	၃၇၆၁၃	၃၂၇၂၄

(စ) ဒေသတွင်းဆန်ဖူလုံမှုရာခိုင်နှုန်း

စဉ်	အကြောင်းအရာ	ရေတွက်ပုံ	၂၀၂၁-၂၀၂၂ (အမှန်)	၂၀၂၂-၂၀၂၃ (ယာယီ)	မှတ်ချက်
၁	လူဦးရေ	ဦး	၁၂၁၅၄၄	၁၂၂၁၃၁	
၂	လူတစ်ဦးတစ်နှစ်စားသုံးမှု	-			
	-ကျေးလက်နေ	တင်း	၁၅	၁၅	
	-မြို့နေ	တင်း	၁၂	၁၂	
၃	ဝမ်းစာလိုအပ်ချက်	တင်း	၁၇၇၀၁၅၀	၃၆၀၂၅၅၀	
၄	စပါးစိုက်ဧကပေါင်း	ဧက	၆၀၉၉၈	၆၀၉၃၇	
	-အထွက်နှုန်း	တင်း	၄၉၃၅၃၄၁	၁၆၁.၉	
	-အထွက်တင်း	တင်း	၄၉၃၅၃၄၁	၄၉၃၂၈၄၉	
၅	လာမည့်နှစ်စပါးစိုက်ဧက	ဧက	၆၀၉၉၈	၆၀၉၃၇	
၆	ချန်လှပ်ရမည့်တင်း	တင်း	၃၀၄၉၉၀	၃၀၅၄၃၇	
၇	အသုံးပြုတင်း	တင်း	၂၀၇၅၁၄၀	၂၁၀၆၇၁၂	
၈	ပိုလျှံမှု	တင်း	၂၈၆၀၂၀၁	၂၈၂၆၁၃၇	
၉	ဝမ်းစာကျန်ရှိမှု	တင်း	၄၆၃၀၃၅၁	၄၆၂၇၄၁၂	
၁၀	ဖူလုံမှု	%	၂၆၁.၅၇	၂၅၆.၈၉	

(ဆ) ဒေသတွင်းဆီဖူလုံမှုရာခိုင်နှုန်း

စဉ်	အကြောင်းအရာ	ရေတွက်ပုံ	၂၀၂၁-၂၀၂၂ (အမှန်)	၂၀၂၂-၂၀၂၃ (ယာယီ)	မှတ်ချက်
၁	လူဦးရေ	ဦး	၁၂၁၅၄၄	၁၂၂၁၃၁	
၂	လူတစ်ဦးတစ်နှစ်စားသုံးမှု	ပိဿာ	၆	၆	
	ဝမ်းစာလိုအပ်ချက်	တန်	၇၂၀၁၆၂	၇၃၂၇၀၈	
	ဆီထွက်ရှိမှု	ပိဿာ	၂၁၄၆၀၈၄	၂၂၂၇၃၈၇	
၃	အလေအလွင့်နှင့် အခြား	တင်း	၈၇၁၀၆	၉၂၂၆၉	
၄	ချန်လှပ်ရမည့်တင်း	တင်း	၆၇၉၇၇	၇၀၀၅၂	
	အသုံးပြုမှု	တင်း	၁၅၄၁၈၃	၁၆၂၃၂၁	
	လိုအပ်မှု	မက်/တန်	၁၁၇၅	၁၁၉၆	
	ဖူလုံမှု	ရာခိုင်နှုန်း	၂၉၈.၀၁	၃၀၃.၉၉	

မွေးမြူရေးလုပ်ငန်းများ

၂၅။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်၏ မွေးမြူရေးလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်နိုင်မှု အခြေအနေမှာအောက်ပါ အတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) မွေးမြူရေးစုနံများ

စဉ်	စုနံအမည်	ကျွဲ	နွား	ဝက်	သိုး/ ဆိတ်	ကြက်	ဘဲ	ငုံး
၁	-	-	-	-	-	-	-	-
မြို့နယ်ချုပ်		-	-	-	-	-	-	-

(ခ) မြို့နယ်မွေးမြူရေး (ကောင်ရေ)

စဉ်	မြို့နယ်	ခုနှစ်	ကျွဲ	နွား	ဝက်	သိုး/ ဆိတ်	ကြက်	ဘဲ	ငုံး
၁	ဖောင်းပြင်	၂၀၂၂-၂၀၂၃	၅၃၇၆၇	၆၅၅၇၇	၆၃၁၄၅	-	၈၂၃၆၅၃	၃၀၁၆၀	၅၈၃၂
မြို့နယ်ချုပ်		၂၀၂၂-၂၀၂၃	၅၃၇၆၇	၆၅၅၇၇	၆၃၁၄၅	-	၈၂၃၆၅၃	၃၀၁၆၀	၅၈၃၂

(ဂ) မြို့နယ်အသားထုတ်လုပ်မှု (ပိဿာ)

စဉ်	မြို့နယ်	ခုနှစ်	ကျွဲ	နွား	ဝက်	သိုး/ ဆိတ်	ကြက်	ဘဲ	ငုံး
၁	ဖောင်းပြင်	၂၀၂၂-၂၀၂၃	၁၂၃၃၅၄	၂၄၆၇၀၈	၁၀၀၁၀၀၇	-	၁၁၃၃၉၁၆	၇၂၉၈	-
မြို့နယ်ချုပ်		၂၀၂၂-၂၀၂၃	၁၂၃၃၅၄	၂၄၆၇၀၈	၁၀၀၁၀၀၇	-	၁၁၃၃၉၁၆	၇၂၉၈	-

(ဃ) မြို့နယ်ကြက်/ဘဲ/ငုံးဥထုတ်လုပ်မှု (လုံး)

စဉ်	မြို့နယ်	ခုနှစ်	ကြက်ဥ	ဘဲဥ	ငုံးဥ
၁	ဖောင်းပြင်	၂၀၂၂-၂၀၂၃	၅၉၇၃၄၃၇	၇၁၂၀၀	
မြို့နယ်ချုပ်		၂၀၂၂-၂၀၂၃	၅၉၇၃၄၃၇	၇၁၂၀၀	

(င) မြို့နယ်နို့ထွက်ပစ္စည်းထုတ်လုပ်မှု

စဉ်	မြို့နယ်	ခုနှစ်	နို့စားနွား (ကောင်ရေ)	နို့ထွက် (ပိဿာ)
၁	ဖောင်းပြင်	၂၀၂၂-၂၀၂၃	-	-
မြို့နယ်ချုပ်		၂၀၂၂-၂၀၂၃	-	-

(စ) မြို့နယ်ငါး၊ ပုစွန်မွေးမြူမှု အခြေအနေ

စဉ်	ခုနှစ်	ငါး			ပုစွန်		
		အရေ အတွက်(တန်)	ကေ	ထုတ်လုပ်မှု ပိဿာ	အရေအ တွက်(တန်)	ကေ	ထုတ်လုပ် မှုပိဿာ
၁	၂၀၂၂-၂၀၂၃	-	-	-	-	-	-

(ဆ) ရေချိုရေငန်ငါးဖမ်းလုပ်ငန်းမှအသားထုတ်မှု(တန်)

စဉ်	ခုနှစ်	ငါး			ပုစွန်		
		လေလံ အရေ အတွက်	လုပ်ငန်း အရေ အတွက်	ထုတ်လုပ်မှု (တန်)	လေလံ အရေ အတွက်	လုပ်ငန်း အရေ အတွက်	ထုတ်လုပ်မှု (တန်)
၁	၂၀၂၂- ၂၀၂၃	၉	၉	၅၇၇.၄၁၅			

စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်း

၂၆။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်၏ စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နိုင်မှု အခြေအနေမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) စက်မှုဇုန်များ

စဉ်	စက်မှုဇုန်အမည်	စက်ရုံအမည်	ထုတ်လုပ်သည့် ပစ္စည်းများ
၁	ဖောင်းပြင်	-	-
မြို့နယ်ချုပ်			

(ခ) မြို့နယ်ရှိစက်ရုံများ

စဉ်	မြို့နယ်	စက်ရုံ အမည်	အမျိုးအစား	နိုင်ငံပိုင်	ပုဂ္ဂလိကပိုင်	လုပ်သားအင်အား
၁	ဖောင်းပြင်	-	-	-	-	-
မြို့နယ်ချုပ်		-	-	-	-	-

(ဂ) မြို့နယ်ရှိအလုပ်ရုံများ

စဉ်	မြို့နယ်	အလုပ်ရုံ အမည်	အမျိုးအစား	နိုင်ငံပိုင်	ပုဂ္ဂလိကပိုင်	လုပ်သားအင်အား
၁	ဖောင်းပြင်	-	-	-	-	-
မြို့နယ်ချုပ်		-	-	-	-	-

(ဃ) အိမ်တွင်းစက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းများ

စဉ်	မြို့နယ်	စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်း အမျိုးအစား	အရေအတွက်	လုပ်သားအင်အား
၁	ဖောင်းပြင်	စက်ချုပ်လုပ်ငန်း	၁၅၄	၁၅၄
၂	ဖောင်းပြင်	ပန်းတိမ်လုပ်ငန်း	၃၂	၈၄
၃	ဖောင်းပြင်	ပန်းဘဲ	၅	၁၀
၄	ဖောင်းပြင်	မုန့်လုပ်ငန်း	၄	၁၄
မြို့နယ်ချုပ်			၁၉၅	၂၆၂

သစ်တောလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုအခြေအနေ

၂၇။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်၏ သစ်တောလုပ်ငန်းနှင့် ပတ်သက်သော အချက်အလက်များမှာအောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) သစ်တောများ

စဉ်	အကြောင်းအရာ	ဧရိယာ(ဧက)	ပေါက်သည့်အပင်များ
၁	ကြိုးဝိုင်း	၃၀၆၃၇၅	ကျွန်း၊တမလန်း၊အင်၊ အင်ကြင်း၊ ကညင်၊ သစ်ရာ၊ သစ်ဆေး၊ပျဉ်းကတိုး
၂	ကြိုးပြင်	၃၇၅၅၅	
မြို့နယ်ချုပ်		၃၄၃၉၀၀	

(ခ) စီးပွားဖြစ်သစ်တောစိုက်ခင်း

စဉ်	စိုက်ပျိုးသူ	နိုင်ငံ/ ပုဂ္ဂလိကပိုင်	စိုက်ဧ က	တည် နေရာ	အပင်အမျိုး အစား	အရေ အတွက်
၁	သစ်တော ဦးစီးဌာန	-	-	-	-	-
မြို့နယ်ချုပ်		-	-	-	-	-

(ဂ) သစ်ထုတ်လုပ်မှု

စဉ်	အမျိုးအစား	နိုင်ငံ	ပုဂ္ဂလိကပိုင်	ထုတ်လုပ်မှု (တန်)
၁	ကျွန်း			
၂	ပျဉ်းကတိုး			
၃	ပိတောက်			
၄	ကညင်			
၅	အင်/အင်ကြင်း			
၆	အခြား			
မြို့နယ်ချုပ်				

(ဃ) သစ်တောထွက်ပစ္စည်းများ

စဉ်	အမျိုးအစား	ရေတွက်ပုံ	ထုတ်လုပ်မှု
၁	ထင်း	ကုဗတန်	၅၀၀
၂	မီးသွေး	ကုဗတန်	
၃	ဝါး	လုံး(၀၀၀)	၅၀၀
၄	သစ်စေး	ပိဿာ	
၅	ဘုမ္မရာဇာ	ပိဿာ	
၆	သစ်ခေါက်	ပိဿာ	၁၇၅၀
၇	အင်တွဲပွဲညက်	ပိဿာ	၅၀၀
၈	လျှော်	ပိဿာ	၁၂၅
၉	ပျားဖယောင်း	ပိဿာ	
၁၀	ပျားရည်	ပိဿာ	
၁၁	သက္ကယ်	ဗျစ်(၀၀၀)	

တွင်းထွက်ပစ္စည်းထုတ်လုပ်မှုလုပ်ငန်း

ဖောင်းပြင်မြို့နယ်၏တွင်းထွက်ပစ္စည်းထုတ်လုပ်မှု

၂၈။ လုပ်ငန်းနှင့်ပတ်သက်

သောအချက်အလက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) **ခါတ်သတ္တုတူးဖော်ထုတ်လုပ်မှု**

စဉ်	ခါတ်သတ္တု အမျိုးအစား	ထွက်ရှိသည့် ငွေသ	ထုတ်လုပ် မှုပမာဏ	ထုတ်လုပ်မှုတန်ဖိုး (ကျပ်သန်းပေါင်း)
၁	အုတ်	-	-	-
၂	သဲ	-	-	-
၃	ကျောက်စရစ်	-	-	-
မြို့နယ်ချုပ်			-	-

(ခ) **ကျောက်မျက်တူးဖော်ထုတ်လုပ်မှု**

စဉ်	လုပ်ငန်း တည်နေရာ	ကျောက်မျက်ရတနာအမျိုးအစား							
		ရွှေ	ငွေ	ကျောက် စိမ်း	နီလာ	စိန်	ပတ္တမြား	ပုလဲ	စသည်
၁	-	-	-	-	-	-	-	-	-
မြို့နယ်ချုပ်		-	-	-	-	-	-	-	-

စွမ်းအင်နှင့်လျှပ်စစ်ကဏ္ဍ

၂၉။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်၏ စွမ်းအင်/လျှပ်စစ်ကဏ္ဍနှင့်ပတ်သက်သော

အချက်အလက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

(က) ဓါတ်ဆီ/ဒီဇယ်အရောင်းဆိုင်

စဉ်	မြို့နယ်	ဆိုင်အမည်	နိုင်ငံပိုင်	ပုဂ္ဂလိကပိုင်	တစ်နှစ်ရောင်းချမှု စည်ပေါင်း	
					ဓါတ်ဆီ	ဒီဇယ်
၁	ဖောင်းပြင်	ဖြိုးဆက်အောင်		၁	၂၀၄	၂၂၁
မြို့နယ်ချုပ်				၁	၂၀၄	၂၂၁

(ခ) သဘာဝဓါတ်ငွေ့အရောင်းဆိုင်များ

စဉ်	သဘာဝဓါတ်ငွေ့ဆိုင်အမည်	နိုင်ငံပိုင်	ပုဂ္ဂလိကပိုင်	တစ်နှစ်ရောင်းရကုမပေပေါင်း
၁	-	-	-	-
မြို့နယ်ချုပ်		-	-	-

ပို့ဆောင်ရေးနှင့် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်း

၃၀။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်၏ ပို့ဆောင်ရေးနှင့် လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးလုပ်ငန်းနှင့်ပတ်သက်သော အချက်အလက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

(က) လေကြောင်းလမ်း

စဉ်	လေဆိပ်/ရဟတ်ယာဉ်ကွင်း အမည်	တည်နေရာ	မှတ်ချက်
၁	ရဟတ်ယာဉ်ကွင်း	ခမရ(၃၆၇/၃၆၈)	(၂)ကွင်း
၂	တွင်အော်တာကွင်း	အင်ကြင်းမြိုင်ရပ်ကွက်	(၁)ကွင်း
မြို့နယ်ချုပ်			(၃)ကွင်း

(ခ) ရေကြောင်းလမ်း

စဉ်	ရေကြောင်းလမ်းအမည်	မြို့နယ်အတွင်း		အရှည် ရေမိုင်	ဆိပ်ကမ်းအရေအတွက်	
		မှ	ထိ		သင်္ဘောဆိပ်	အခြား
၁	ချင်းတွင်းမြစ်ကြောင်း	ဖောင်းပြင်	သင်္ဂါရွာ	၄၁	၁	၅
၂	ချင်းတွင်းမြစ်ကြောင်း	ဖောင်းပြင်	နတ်စက်ရွာ	၃၅		၆
မြို့နယ်ချုပ်				၇၆	၁	၁၁

(ဂ) ရထားလမ်းနှင့် ဘူတာရုံများ

စဉ်	ရထားလမ်းအမည်	မြို့နယ်အတွင်း		အရှည်မိုင်	ဘူတာအရေအတွက်	
		မှ	ထိ		ကြီး	သေး
၁	-	-	-	-	-	-
မြို့နယ်ချုပ်		-	-	-	-	-

(ဃ) ကားဂိတ်များ

စဉ်	မြို့နယ်	ကားဂိတ်	ပြေးဆွဲသည့်ခရီးစဉ်	ပြေးဆွဲသည့်ယာဉ်အမျိုးအစား	ပြေးဆွဲသည့်ယာဉ်စီးရေ
၁	ဖောင်းပြင်	ကုဋေတိုး	ဖောင်းပြင်-နမ့်တော	ဒိုင်နာ	၄
		ကုဋေတိုး	မုံရွာ-ဖောင်းပြင်-နမ့်တော ဟုမ္မလင်း	Mini Bus	၃၈
		ကုဋေတိုး	မန္တလေး-ပင်လည်ဘူး-ဖောင်းပြင်- ဟုမ္မလင်း-နမ့်တော	Mini Bus	၁၈
မြို့နယ်ချုပ်					၆၀

လမ်းဦးစီးဌာနနှင့် တံတားဦးစီးဌာနများမှဆောင်ရွက်သည့် လုပ်ငန်းများ

၃၁။ လမ်းဦးစီးဌာနနှင့် တံတားဦးစီးဌာနများမှဆောင်ရွက်သည့် လုပ်ငန်းများမှာအောက် ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

(က) ကားလမ်း

စဉ်	ကားလမ်းအမည်	မြို့နယ်အတွင်း		အရှည်မိုင်
		မှ	ထိ	
၁	သက္ကယ်ကျင်းဖောင်းပြင် - ဟုမ္မလင်း-ခန္တီးလမ်း	၈၉/၀	၁၅၈/၀	၆၉/၀
၂	ရောင်းဟီး-ဖောင်းပြင် - ပင်လည်ဘူးလမ်း	၀/၀	၃၁/၄	၃၁/၄
မြို့နယ်ချုပ်				၁၀၀/၄

(ခ) မြို့နယ်ချင်းဆက်လမ်းများ

စဉ်	လမ်းအမည်	အရှည်	အမျိုးအစား				မှတ်ချက်
			ကတ္တရာ	ကျောက်ချော	အမာခံလမ်း	ကွန်ကရစ်လမ်း	
၁	ဖောင်းပြင်-ဟုမ္မလင်း	၂၈မိုင်	၂မိုင် ၄ဖာလုံ		၁၈မိုင် ၇ဖာလုံ	၆မိုင် ၆ဖာလုံ	
၂	ဖောင်းပြင်-ပင်လည်ဘူး	၃၁မိုင်၊ ၄ဖာလုံ		၁မိုင် ၃ဖာလုံ	၁၁မိုင် ၄ဖာလုံ	၁၈မိုင် ၅ဖာလုံ	
၃	ဖောင်းပြင်-မော်လိုက်	၂၄မိုင်			၂၄မိုင်		
မြို့နယ်ချုပ်		၈၃မိုင် ၄ဖာလုံ	၂မိုင် ၄ဖာလုံ	၁မိုင် ၃ဖာလုံ	၅၄ မိုင် ၃ဖာလုံ	၂၅မိုင် ၃ဖာလုံ	

(ဂ) တံတားများ

(၁) ပေ(၁၈၀)အထက်တံတားများ

စဉ်	တံတားအမည်	အရှည် (ပေ)	အမျိုး အစား	တည် ဆောက် သည့် ခုနှစ်	သွားလာ နိုင်သည့်ယာဉ် (ကား/ရထား)
သက္ကယ်ကျင်း-ဖောင်းပြင်-ဟုမ္မလင်း-ခန္တီးလမ်း					
၁	မိုင်းချောင်း(၃/၉၈)	၁၀၀၀	သံကူကွန်ကရစ်	၂၀၁၆-၂၀၁၈	ကား
၂	မူးချောင်း(၅/၁၀၄)	၁၃၃၀	သံကူကွန်ကရစ်	၂၀၁၆-၂၀၁၈	ကား
၃	နန်းမခွင်ချောင်း (၂/၁၁၈)	၅၂၀	သံကူကွန်ကရစ်	၂၀၁၆-၂၀၁၈	ကား
၄	သရောင်းချောင်း (၆/၁၄၁)	၃၀၀	သံကူကွန်ကရစ်	၂၀၁၅-၂၀၁၆	ကား
၅	ခြင်္သေ့ချောင်း (၆/၁၅၀)	၂၈၀	သံကူကွန်ကရစ်	၂၀၁၄-၂၀၁၅	
	သက္ကယ်ကျင်း-ဖောင်းပြင်-ပင်လည်ဘူးလမ်း				
၆	ဟော်ဇောင်း (၄/၁၁)	၂၀၀	သံကူကွန်ကရစ်	၂၀၁၅-၂၀၁၆	ကား
မြို့နယ်ချုပ်		၃၆၃၀			

(၂) ပေ(၁၈၀)အောက်တံတားများ

စဉ်	ပေ(၅၀)မှ(၁၈၀)ရှိ တံတားအမည်	အရှည် (ပေ)	အမျိုး အစား	တည်ဆောက် သည့် ခုနှစ်	သွားလာ နိုင်သည့်ယာဉ် (ကား)	ပေ(၅၀)အောက် တံတား အရေအတွက်
၁	မှန်တော့ပင်(၀/၁၁၆)	၅၀	R.C.C	၂၀၁၆-၂၀၁၇	ကား	(၂၄၉)စင်း မှတ်ချက်- R.C.C တံတားများ သာဖြစ် ပါသည်။
၂	နတ်စင်(၁/၁၂၆)	၈၀	R.C.C	၂၀၁၇-၂၀၁၈	ကား	
၃	နန်းသဲလုံ(၁/၁၃၃)	၁၂၀	R.C.C	၂၀၁၇-၂၀၁၈	ကား	
၄	ကောက်စား(၅/၁၃၆)	၁၃၀	R.C.C	၂၀၁၇-၂၀၁၈	ကား	
၅	နောင်တုန်း(၁/၁၃၉)	၁၀၀	R.C.C	၂၀၁၇-၂၀၁၈	ကား	

၆	အီးဖီး(၁/၁၄၃)	၉၀	R.C.C	၂၀၁၇-၂၀၁၈	ကား	
၇	နန်းမလင်း(၁/၁၄၆)	၁၂၀	R.C.C	၂၀၁၇-၂၀၁၈	ကား	
၈	ခမိုင်း(၂/၁၄၆)	၁၀၀	R.C.C	၂၀၁၇-၂၀၁၈	ကား	
၉	လဲပါး(၁/၁၅၆)	၆၀	ဘေလီ	၂၀၁၄-၂၀၁၅	ကား	
၁၀	Feb-၂၀၂၀	၁၂၀	R.C.C	၂၀၂၀-၂၀၂၁	ကား	
၁၁	Mar-၂၀၂၃	၇၀	သစ်သား	၂၀၂၀-၂၀၂၁	ကား	
မြို့နယ်ချုပ်		၁၀၄၀				

(ဃ) လမ်းတံတားသုံးစက်ကိရိယာများ

စဉ်	မြို့နယ်	လမ်းတံတားသုံးစက်ကိရိယာများ				
		မြေထိုးစက်	မြေကော်စက်	မြေကြိတ်စက်	မြေသယ်ယာဉ်	လုပ်သားဦးရေ
၁	ဖောင်းပြင်	၄	၁	၁	၆	၁၅
မြို့နယ်ချုပ်		၄	၁	၁	၆	၁၅

(င) လမ်း/ တံတားအသုံးပြုခကောက်ခံသည့်လုပ်ငန်း

စဉ်	တိုးဂိတ်အမည်	တည်နေရာ	လမ်း/တံတားအရှည်		ကုမ္ပဏီ/အဖွဲ့အစည်း/လူပုဂ္ဂိုလ်
			မှ	ထိ	
၁	-	-	-	-	-
မြို့နယ်ချုပ်		-	-	-	-

ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလုပ်ငန်း

၃၂။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်ရှိဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွားလုပ်ငန်းနှင့်ပတ်သက်သောအချက်အလက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်

(က) ဟိုတယ်၊ မိုတယ်၊ အင်း၊ တည်းခိုခန်း

(၁) ဟိုတယ်

စဉ်	ဟိုတယ်အမည်	ဟိုတယ်		အဆင့်	အခန်းပေါင်း
		နိုင်ငံပိုင်	ပုဂ္ဂလိကပိုင်		
၁	-	-	-	-	-
၂	-	-	-	-	-
၃	-	-	-	-	-
မြို့နယ်ချုပ်		-	-	-	-

(၂) မိုတယ်၊ အင်း၊ တည်းခိုခန်း

စဉ်	မိုတယ်အရေအတွက်	အင်းအရေအတွက်	တည်းခိုခန်း အရေအတွက်
၁			၄
မြို့နယ်ချုပ်			၄

(ခ) ကမ်းခြေနှင့် အပန်းဖြေနေရာများ

စဉ်	ကမ်းခြေ/အပန်းဖြေနေရာအမည်	တည်နေရာ
၁	-	-
မြို့နယ်ချုပ်	-	-

သမဝါယမအသင်းများ

၃၃။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်တွင်ရှိသော သမဝါယမ အသင်းများမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်	သမဝါယမ အသင်းပေါင်း	သမဝါယမ အသင်းစုပေါင်း	မှတ်ချက်
၁	ဖောင်းပြင်	၁၃၁	၁	
	မြို့နယ်ချုပ်	၁၃၁	၁	

စီးပွားရေးဆိုင်ရာ အခြေခံအဆောက်အအုံများ

၃၂။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်တွင်ရှိသော စီးပွားရေးဆိုင်ရာ အခြေခံ အဆောက်အအုံများမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-

(က) ကုမ္ပဏီ၊ ကုန်စည်ခိုင်၊ ပွဲရုံများ၊ ဈေးနှင့် ကုန်တိုက်များ

(၁) ကုမ္ပဏီများ

စဉ်	ကုမ္ပဏီအမည်	ဆောင်ရွက်သည့် လုပ်ငန်း	တည်နေရာ
၁	-	-	-
	မြို့နယ်ချုပ်	-	-

(၂) ကုန်စည်ခိုင်များ

စဉ်	မြို့နယ်	ကုန်စည်ခိုင် အမည်	ရောင်းဝယ် သည့်ပစ္စည်းများ	တည်နေရာ
၁	ဖောင်းပြင်	-	-	-
	မြို့နယ်ချုပ်		-	-

(၃) ပွဲရုံများ

စဉ်	မြို့နယ်	ပွဲရုံအမည်	ရောင်းဝယ် သည့်ပစ္စည်းများ	တည်နေရာ
၁	ဖောင်းပြင်	-	-	-
မြို့နယ်ချုပ်			-	-

(၄) ဈေးများ

စဉ်	မြို့နယ်	ဈေးအမည်	တည်နေရာ	မှတ်ချက်
၁	ဖောင်းပြင်	မြို့မဈေး	ဗိုလ်အောင်ကျော်လမ်း၊ အင်ကြင်းမြိုင်ရပ်ကွက်	
၂	ဖောင်းပြင်	သရောင်းဈေး	သရောင်းကျေးရွာ	
၃	ဖောင်းပြင်	မင်းယားဈေး	မင်းယားကျေးရွာ	
မြို့နယ်ချုပ်		၃		

(၅) ကုန်တိုက်များ

စဉ်	မြို့နယ်	ကုန်တိုက်အမည်	တည်နေရာ	မှတ်ချက်
၁	ဖောင်းပြင်			
မြို့နယ်ချုပ်				

(ခ) ဘဏ်များ

စဉ်	မြို့နယ်	ဘဏ်အမည်	အစိုးရပိုင်	ပုဂ္ဂလိကပိုင်	စုစုပေါင်း
၁	ဖောင်းပြင်	မြန်မာ့စီးပွား ရေးဘဏ်	၁		၁
	မြို့နယ်ချုပ်		၁		၁

(ဂ) စတိုးဆိုင်နှင့်အရောင်းဆိုင်များ

စဉ်	ဆိုင်အမျိုးအစား	အရေအတွက်
၁	စတိုးဆိုင်	၁၇
၂	ရွှေဆိုင်	၁၃
၃	လျှပ်စစ်ပစ္စည်းဆိုင်	၂
၄	ဖုန်း/ဖုန်းပစ္စည်းအရောင်းဆိုင်	၇
၅	စာအုပ်ဆိုင်	၃
၆	ဆေးဆိုင်	၁၁
၇	စားသောက်ဆိုင်	၃၀
၈	လက်ဖက်ရည်ဆိုင်	၁၀
၉	ကုန်မာဆိုင်	
၁၀	စိုက်ပျိုးရေးပစ္စည်းဆိုင်	၄
၁၁	ဆောက်လုပ်ရေးပစ္စည်းဆိုင်	၂
၁၂	ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းဆိုင်	၇
၁၃	ဆန်ဆိုင်	၃
၁၄	အဝတ်အထည်ဆိုင်	၁၁
၁၅	နိဗ္ဗာန်ကုန်ဆိုင်	၁
	မြို့နယ်ချုပ်	၁၂၁

စည်ပင်သာယာရေးလုပ်ငန်းများ

၃၅။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်၏ စည်ပင်သာယာရေး လုပ်ငန်းများမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က)ဈေးလုပ်ငန်း

စဉ်	မြို့နယ်	ဈေးအမည်	ဆိုင်ခန်းအရေအတွက်	နိုင်ငံပိုင်	ပုဂ္ဂလိကပိုင်	တည်နေရာ
၁	ဖောင်းပြင်	မြို့မဈေး	၁၈၀	၁		အင်ကြင်းမြိုင်
၂	ဖောင်းပြင်	သရောင်း		၁		သရောင်း
၃	ဖောင်းပြင်	မင်းယား		၁		မင်းယား
မြို့နယ်ချုပ်		၃	၁၈၀	၃		

(ခ) သောက်သုံးရေရရှိရေးလုပ်ငန်း

စဉ်	မြို့နယ်	စက်ရုံအမည်	တည်နေရာ	အမျိုးအစား	တစ်ရက်ထုတ်လုပ်မှု (ဂါလံ)	ဖြန့်ဖြူးနိုင်မှု (အိမ်ခြေ)
၁	ဖောင်းပြင်					
မြို့နယ်ချုပ်						

(ဂ) သန့်ရှင်းရေးလုပ်ငန်း

စဉ်	မြို့နယ်	သန့်ရှင်းရေးသုံးစက်ကိရိယာများ(စီး)				လုပ်သား ဦးရေ
		သန့်ရှင်း ရေးယာဉ်	မိလ္လာ ယာဉ်	ဖုံစုပ် စက်	ရေစုပ် စက်	
၁	ဖောင်း ပြင်	၄	၁			၄
၂	သရောင်း	၁				
၃	မင်းယား	၁				၃
မြို့နယ်ချုပ်		၆	၁			၇

(ဃ) လမ်း/တံတားလုပ်ငန်း

(၁)လမ်းလုပ်ငန်း

စဉ်	မြို့နယ်	လမ်းပေါင်း (လမ်း)	စုစုပေါင်း လမ်းအရှည် (မိုင်)	ကတ္တရာ လမ်းပေါင်း		ကွန်ကရစ် လမ်းပေါင်း		ကျောက်ခင်း လမ်းပေါင်း		မြေသား လမ်းပေါင်း	
				လမ်း	မိုင်	လမ်း	မိုင်	လမ်း	မိုင်	လမ်း	မိုင်
၁	ဖောင်းပြင်	၂၉	၁၁.၀၇			၂၁	၉.၂၆			၈	၁.၈၁
မြို့နယ်ချုပ်		၂၉	၁၁.၀၇			၂၁	၉.၂၆			၈	၁.၈၁

(၂)တံတားလုပ်ငန်း

စဉ်	မြို့နယ်	တံတားပေါင်း(စင်း)				
		သံ	ကွန်ကရစ်	အုတ်	သစ်သား	ပေါင်း
၁	ဖောင်းပြင်		၅၇		၄	၆၁
မြို့နယ်ချုပ်			၅၇		၄	၆၁

(၃)လမ်းတံတားသုံးစက်ကိရိယာများ

စဉ်	မြို့နယ်	လမ်းတံတားသုံးစက်ကိရိယာများ				လုပ်သား ဦးရေ
		မြေထိုးစက်	မြေကော်စက်	မြေကြိတ်စက်	မြေသယ်ယာဉ်	
၁	မြို့နယ်					
	မြို့နယ်ချုပ်					

ပုံနှိပ်လုပ်ငန်းနှင့် မီဒီယာလုပ်ငန်းများ

၃၆။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်တွင်ရှိသော ပုံနှိပ်တိုက်နှင့်မီဒီယာလုပ်ငန်းများမှာ အောက်ပါ အတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) ပုံနှိပ်လုပ်ငန်းနှင့် တေးသံသွင်း၊ ဇီဒီယို

စဉ်	မြို့နယ်	ပုံနှိပ်စက်		လွန်ပျံတင်	ပိတ်	တေးသံသွင်း	ဇီဒီယို
		သုံးစွဲ	လုပ်ငန်း				
၁	ဖောင်းပြင်			၁၀	၁၀		
	မြို့နယ်ချုပ်			၁၀	၁၀		

(ခ) မီဒီယာလုပ်ငန်းများ

စဉ်	မြို့နယ်	သတင်းစာအမည်	တစ်လဖြန့်စောင်ရေ	ဂျာနယ်အမည်	တစ်လဖြန့်စောင်ရေ
၁	ဖောင်းပြင်				
	မြို့နယ်ချုပ်				
၈	မြို့နယ်လျှပ်စစ်			၃၃၉-၁၃၄၄၅	
၉	မြို့နယ်လယ်/စီအင်း			၉၇-၁၃	
	မြို့နယ်ချုပ်			၃၉၃၉-၄၆၂၂၅	

ပြည်တွင်းအသားတင်ထုတ်လုပ်မှုနှင့်ဝန်ဆောင်မှုတန်ဖိုး

၃၇။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်၏ ပြည်တွင်းအသားတင် ထုတ်လုပ်မှုနှင့် ဝန်ဆောင်မှုတန်ဖိုးကို အောက်ပါအတိုင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်-

ကျပ်သန်းပေါင်း

စဉ်	အကြောင်းအရာ	၂၀၂၀-၂၀၂၁ အသားတင် ထုတ်လုပ်မှု တန်ဖိုး	၂၀၂၁-၂၀၂၂ ရည်မှန်းချက် တန်ဖိုး	၂၀၂၂-၂၀၂၃ခုနှစ် ဆောင်ရွက်နိုင်မှု (ဧပြီလမှမတ်လကုန်အထိ)		
				တန်ဖိုး	အကောင် အထည် ဖော်နိုင်မှု	တိုးတက် မှု%
၁	ထုတ်လုပ်မှုတန်ဖိုး	၆၁၇၈၃.၃	၁၇၇၄၁၈.၆	၆၀၀၉၈.	၃၃.၉	-၂.၇
၂	ဝန်ဆောင်မှု	၈၁၄၂.၃	၁၃၆၀၄.၇	၇၇၆၇.၉	၅၇.၁	-၄.၆
၃	ကုန်သွယ်မှုတန်ဖိုး	၁၃၈၇၆.၇	၂၆၂၀၂.၃	၁၃၄၇၁.၈	၅၁.၄	-၂.၉
၄	အသားတင်ထုတ်လုပ်မှု နှင့်ဝန်ဆောင်မှုတန်ဖိုး	၈၃၈၀၂.၃	၂၁၇၂၂၅.၆	၈၁၃၃၇.၇	၃၇.၄	-၂.၉

လူတစ်ဦးချင်းဝင်ငွေ

၃၈။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်၏ တစ်ဦးချင်းဝင်ငွေကို အောက်ပါအတိုင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်-

စဉ်	၂၀၂၀-၂၀၂၁	၂၀၂၁-၂၀၂၂	၂၀၂၂-၂၀၂၃(ယာယီ)
၁	၁၁၇၂၃၅၀	၁၁၁၃၄၇၁	၁၂၁၀၇၀၉

အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းလုပ်ငန်းအလိုက် အလုပ်လုပ်သူဦးရေ

၃၉။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်၏ အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းလုပ်ငန်းအလိုက်အလုပ်လုပ်ကိုင်သူ ဦးရေမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

ဇယား	မြို့နယ်	အစိုးရ ဝန်ထမ်း	ဝန်ဆောင်မှု	စိုက်ပျိုးရေး	မွေးမြူရေး	အရောင်း အဝယ်	စက်မှုလက်မှု	ရေလုပ်ငန်း	ကျွန်း	အခြား	စုစုပေါင်း
၁	ဖောင်းပြင်	၁၆၁၈	၁၁၅၉၉	၇၀၄၈၅	၅၃၁	၆၃၄	၃၃၂	၄၀၇	၂၇၀၄		၈၈၃၁၀
	မြို့နယ်ချုပ်	၁၆၁၈	၁၁၅၉၉	၇၀၄၈၅	၅၃၁	၆၃၄	၃၃၂	၄၀၇	၂၇၀၄		၈၈၃၁၀

အလုပ်လုပ်နိုင်သူဦးရေနှင့်အလုပ်လက်မဲ့ဦးရေ

၄၀။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်တွင်ရှိသောအလုပ်လုပ်နိုင်သူဦးရေနှင့်အလုပ်လက်မဲ့နှုန်းကိုအောက်ပါအတိုင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်	အလုပ်လုပ်နိုင်သူဦးရေ	လုပ်ငန်းခွင်ရှိ လုပ်သားဦးရေ	အလုပ်လက်မဲ့ဦးရေ	အလုပ်လက်မဲ့ရာခိုင်နှုန်း
၁	ဖောင်းပြင်	၈၇၂၈၆	၈၆၄၇၆	၂၆၁၀	၂.၉၉
	မြို့နယ်ချုပ်	၈၇၂၈၆	၈၆၄၇၆	၂၆၁၀	၂.၉၉

အခန်း(၇)
လူမှုရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်များ

ပညာရေးကဏ္ဍ

၄၁။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်တွင်ရှိသော ပညာရေးဆိုင်ရာ အချက်အလက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖော်ပြအပ်ပါသည်-

(က) အဆင့်မြင့်ပညာ

စဉ်	တက္ကသိုလ်/ ကောလိပ်/ သိပ္ပံကျောင်း အမည်	တည် နေရာ	အကျယ် အဝန်း (ဧက)	ဆရာ/ ဆရာမ ဦးရေ	ကျောင်း သား/သူ ဦးရေ	ဆရာနှင့် ကျောင်းသား အချိုး
၁	-	-	-	-	-	-
	မြို့နယ်ချုပ်	-	-	-	-	-

(ခ) အခြေခံပညာ

(၁)အထကကျောင်းများ

စဉ်	ကျောင်း အမည်	တည်နေရာ	အကျယ် အဝန်း (ဧက)	ဆရာ/ ဆရာမ ဦးရေ	ကျောင်း သား / သူဦးရေ	ဆရာနှင့် ကျောင်း သားအချိုး
၁	အထက-ဖောင်းပြင်	ဖောင်းပြင်မြို့	၁၇.၃၆	၃၆	၁၁၈၉	၁ : ၃၃
၂	အထက-မင်းယား	မင်းယား	၉.၂၀	၁၉	၂၀၂	၁ : ၁၁
၃	အထက-သရောင်း	သရောင်း	၁၂.၄၀	၂၁	၃၉၀	၁ : ၁၉
၄	အထက-သင်္ဂါ	သင်္ဂါ	၉.၇၈	၁၄		
၅	အထက- ရေအောက်တောင်း	ရေအောက်တောင်း	၁၀.၀၁	၁၇	၄၇၇	၁ : ၂၈

၆	အထက-သညစ်	သညစ်	၁၅.၆၂	၁၈		
၇	အထက-မိုင်းချောင်း	မိုင်းချောင်း	၃.၈၄	၁၅		
၈	အထက-မောက်စဖာ	မောက်စဖာ	၉.၀၈	၁၅		
၉	အထက-ဟဲလော်	ဟဲလော်	၈.၀၄	၁၇	၁၉၄	၁ : ၁၁
၁၀	အထက-လွင်ကြီး	လွင်ကြီး	၇.၁၃	၁၀	၄၉၃	၁ : ၄၉
၁၁	အထက-ကရား	ကရား	၅.၇၂၇	၁၇		
၁၂	အထက-စန္ဒာ	စန္ဒာ	၆.၆၈၁	၁၈	၃၂၃	၁ : ၁၈
၁၃	အထက-နတ်စက်	နတ်စက်	၃.၈၃	၁၆	၄၁၇	၁ : ၂၆
၁၄	အထက-အုန်းသာ	အုန်းသာ	၄.၅၅	၁၀		
၁၅	အထက- ရွာတန်းရှည်	ရွာတန်းရှည်	၄.၂၄	၁၁	၂၅၇	၁ : ၂၃
၁၆	အထက-ရောင်းဟီး	ရောင်းဟီး	၅.၃၁	၁၄		
၁၇	အထက-ရနန်း	ရနန်း	၄.၅၄	၁၂		
မြို့နယ်ချုပ်				၂၈၀	၃၉၄၂	၁ : ၁၄

(၂)အထကကျောင်းခွဲများ

စဉ်	ကျောင်းအမည်	တည် နေရာ	အကျယ် အဝန်း (ဧက)	ဆရာ/ ဆရာမ ဦးရေ	ကျောင်း သား/ သူဦးရေ	ဆရာနှင့် ကျောင်း သား အချိုး
၁	အထက(ခွဲ)သက္ကယ်ကျင်း	သက္ကယ်ကျင်း	၁.၆၈	၁၄	၆၂၇	၁ : ၄၅
၂	အထက(ခွဲ)တုံကောင်းမှု	တုံကောင်းမှု	၄.၂၈	၈	၆၈	၁ : ၉
၃	အထက(ခွဲ)ဇီးကုန်း	ဇီးကုန်း	၇.၂၃	၇		
၄	အထက(ခွဲ)နန်းမော်လိုက်	သရက်ကုန်း	၃.၃၅	၁၀	၂၃၂	၁ : ၂၃
၅	အထက(ခွဲ)စကားတာ	စကားတာ	၇.၀၂	၈		
၆	အထက(ခွဲ)ပါဟဲ	ပါဟဲ	၁.၈၀	၈		
၇	အထက(ခွဲ)ရွာသာ	ရွာသာ	၄.၃၅	၅		
၈	အထက(ခွဲ)နန်းပန်	နန်းပန်	၄.၆၇	၁၄		

၉	အထက(ခွဲ)နန်းစီးမ	နန်းစီးမ	၃.၆၀	၁၃	၃၄၆	၁ : ၂၇
၁၀	အထက(ခွဲ)ပိုးစာကုန်း	ပိုးစာကုန်း	၄.၀၄	၁၀	၅၃၇	၁ : ၅၄
၁၁	အထက(ခွဲ)ကိုင်းပြင်	ကိုင်းပြင်	၇.၂၇	၁၂		
၁၂	အထက(ခွဲ)ကွန်းတောင်း	ကွန်းတောင်း	၇.၀၇	၈		
၁၃	အထက(ခွဲ)မန်မော်	မန်မော်	၅.၁၄	၁၂	၃၁၈	၁ : ၂၇
၁၄	အထက(ခွဲ)နန်းဘုန်း	နန်းဘုန်း	၁.၁၆	၆		
၁၅	အထက(ခွဲ)နောင်မနား	နောင်မနား	၇.၀၃	၇		
၁၆	အထက(ခွဲ)ကုန်းကြီး(၁)	ကုန်းကြီး(၁)	၁.၂၈	၈		
၁၇	အထက(ခွဲ)ဟဲနိမ်	ဟဲနိမ်	၃.၄၂၉	၆		
၁၈	အထက(ခွဲ)ကံထူးချောင်	ကံထူးချောင်	၂.၂၅	၇		
၁၉	အထက(ခွဲ)အင်းပေါက်	အင်းပေါက်	၃.၅၁	၆		
	မြို့နယ်ချုပ်			၁၆၉	၂၁၂၈	၁:၁၃

(၃)အလကကျောင်းများ

စဉ်	ကျောင်းအမည်	တည် နေရာ	အကျယ် အဝန်း (ဧက)	ဆရာ/ ဆရာမ ဦးရေ	ကျောင်း သား/ သူဦးရေ	ဆရာနှင့် ကျောင်း သား အချိုး
၁	အလက-ကြို့ကုန်း	ကြို့ကုန်း	၃.၂၃	၁၁	၂၉၇	၁ : ၂၇
၂	အလက-နောင်ရင်း	နောင်ရင်း	၁.၃၄	၅	၂၂၉	၁ : ၄၆
၃	အလက-ရွှေညောင်ပင်	ရွှေညောင်ပင်	၃.၉၆	၁၁	၄၈၄	၁ : ၄၄
၄	အလက-ကျော်ရွာ	ကျော်ရွာ	၂.၂၆	၁၀		
၅	အလက-ဇောင်းကလော	ဇောင်းကလော	၁.၉၉	၉	၁၄၁	၁ : ၁၆
၆	အလက-သာစည်	သာစည်	၄.၄၃၃	၇		
၇	အလက-ရွှေထီးကုန်း	ရွှေထီးကုန်း	၇.၀၅	၆		
၈	အလက-ဇော်ဂျီ	ဇော်ဂျီ	၄.၁၄	၉		
၉	အလက-ခမိုင်း	ခမိုင်း	၅.၃၁	၈		
၁၀	အလက-လွင်ဦး	လွင်ဦး	၁.၆၁	၈		

၁၁	အလက- ကုန်းအောက်တောင်း	ကုန်းအောက် တောင်း	၅.၀၆	၁၁	၂၉၃	၁ : ၂၇
၁၂	အလက-ဆည်ချောင်း	ဆည်ချောင်း	၄.၂၂	၇	၂၃၆	၁ : ၃၄
၁၃	အလက-ကောက်စား	ကောက်စား	၆.၀၉	၁၀		
၁၄	အလက-ထောမ(သရ)	ထောမ(သရ)	၆.၆၇	၉		
၁၅	အလက-ကြာအင်း	ကြာအင်း	၁.၃၆	၅		
၁၆	အလက-၎ေလုံ	၎ေလုံ	၂.၄၃	၆		
၁၇	အလက-အင်းကွေ့	အင်းကွေ့	၄.၉၃	၈		
၁၈	အလက- ကောက်ကွေ့	ကောက်ကွေ့ ့	၂.၃၈	၁၀		
၁၉	အလက-တပ်နယ်	ကျွန်းရွှေဝါ	၇.၀၂	၁၀	၁၄၆	၁ : ၁၅
၂၀	အလက-ဘိုင်းလယ်	ဘိုင်းလယ်	၇.၀၀	၅		
၂၁	အလက- မောက်ပလင်း(၁)	ကွမ်းတော	၄.၀၃	၃		
၂၂	အလက-ပေါက်ကုန်း	ပေါက်ကုန်း	၂.၀၅	၅		
၂၃	အလက-မှန်ပင်	မှန်ပင်	၅.၀၀	၈		
၂၄	အလက-နောင်မိုး	နောင်မိုး	၇.၅၀	၇		
၂၅	အလက-ကံရွာ	ကံရွာ	၁.၇၆	၇		
၂၆	အလက-စီးမော်	စီးမော်	၁.၄၂၇	၃		
၂၇	အလက-မားသီး	မားသီး	၄.၅၄	၇		
၂၈	အလက-ဇီးဖြူကုန်း	ဇီးဖြူကုန်း	၁.၇၂	၅	၁၈၉	၁ : ၃၈
မြို့နယ်ချုပ်				၂၁၀	၂၀၁၅	၁ : ၁၀

(၄)အလကကျောင်းခွဲများ

စဉ်	ကျောင်းအမည်	တည် နေရာ	အ ကျယ် အဝန်း (ဧက)	ဆရာ/ ဆရာမ ဦးရေ	ကျောင်း သား/ သူဦးရေ	ဆရာနှင့် ကျောင်း သား အချိုး
၁	အလက(ခွဲ)ဘုရားတစ်ဆူ	ဘုရားတစ်ဆူ	၇.၅၀	၄		

၅၆

၂	အလက(ခွဲ)ထောမ(ကုန်း)	ထောမကုန်း	၁.၅၇	၈		
၃	အလက(ခွဲ)ကောင်းမောင်း	ကောင်းမောင်း	၁.၆၀	၉		
၄	အလက(ခွဲ)လယ်ဦး	လယ်ဦး	၃.၉၆	၅	၁၂၈	၁:၂၆
၅	အလက(ခွဲ)အင်းတပေါင်း	အင်းတပေါင်း	၂.၀၉	၆	၁၀၅	၁:၁၈
၆	အလက(ခွဲ)ပဲခွင်	ပဲခွင်	၄.၅၉	၅		
၇	အလက(ခွဲ)ရွှေငူ	ရွှေငူ	၀.၈၉	၆		
၈	အလက(ခွဲ)နန်းပါဟုတ်	နန်းပါဟုတ်	၆.၆၂	၄		
၉	အလက(ခွဲ)ဝိုးဖြူတောင်	ဝိုးဖြူတောင်	၂.၈၀	၅		
မြို့နယ်ချုပ်				၅၂	၂၃၃	၁:၄

(၅)မူလတန်းလွန်ကျောင်းများ

စဉ်	မြို့နယ်	ကျောင်း အရေအတွက်	ဆရာ/ ဆရာမ ဦးရေ	ကျောင်းသား / သူဦးရေ	ဆရာနှင့် ကျောင်းသား အချိုး
၁	ဖောင်းပြင်	၂၈	၁၆၅	၁၆၉၈	၁:၁၀
မြို့နယ်ချုပ်		၂၈	၁၆၅	၁၆၉၈	၁:၁၀

(၆)အမကကျောင်းများ

စဉ်	မြို့နယ်	ကျောင်း အရေအတွက်	ဆရာ/ ဆရာမ ဦးရေ	ကျောင်းသား/ သူဦးရေ	ဆရာနှင့် ကျောင်းသား အချိုး
၁	ဖောင်းပြင်	၄၂	၁၅၈	၁၃၁၄	၁:၈
မြို့နယ်ချုပ်		၄၂	၁၅၈	၁၃၁၄	၁:၈

(၇)အမကကျောင်းခွဲများ

စဉ်	မြို့နယ်	ကျောင်းအရေအတွက်	ဆရာ/ဆရာမဦးရေ	ကျောင်းသား/သူဦးရေ	ဆရာနှင့်ကျောင်းသားအချိုး
၁	ဖောင်းပြင်	၉	၁၇	၃၅	၁:၂
မြို့နယ်ချုပ်		၉	၁၇	၃၅	၁:၂

(ဂ)မူလတန်းကြိုကျောင်း

စဉ်	ကျောင်းအမည်	တည်နေရာ	ဆရာ/ဆရာမဦးရေ	ကျောင်းသား/သူဦးရေ	အချိုး
၁	-	-	-	-	-
မြို့နယ်ချုပ်		-	-	-	-

(ဃ)ဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးကျောင်း

စဉ်	ကျောင်းအမည်	တည်နေရာ	ဆရာ/ဆရာမဦးရေ	ကျောင်းသား/သူဦးရေ	အချိုး
၁	မူလွန်-သက္ကယ်ကျင်း	သက္ကယ်ကျင်းရွာ	-	-	-
မြို့နယ်ချုပ်			-	-	-

(င)ကျောင်းနေအရွယ်ကလေးများ ကျောင်းအပ်နှံမှု

စဉ်	မြို့နယ်	(၅)နှစ်ပြည့်ကလေး			ကျောင်းအပ်နှံမှု			ကျောင်းအပ်နှံမှု %
		ကျား	မ	ပေါင်း	ကျား	မ	ပေါင်း	
၁	ဖောင်းပြင်	၁၃၃၁	၁၂၅၂	၂၅၈၃	၄၇၄	၄၇၅	၉၄၉	၃၇

မြို့နယ်ချုပ်	၁၃၃၁	၁၂၅၂	၂၅၈၃	၄၇၄	၄၇၅	၉၄၉	၃၇
---------------	------	------	------	-----	-----	-----	----

(စ) တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်မြင်မှု

စဉ်	မြို့နယ်	၂၀၂၁-၂၀၂၂				၂၀၂၂-၂၀၂၃			
		စာရင်းရှိ	ဖြေဆို	အောင်မြင်	%	စာရင်းရှိ	ဖြေဆို	အောင်မြင်	%
၁	ဖောင်းပြင်	၁၅၀၃	၁၁၉၃	၃၉၇	၃၃.၂၈	၅၃၂	၄၇၆		
	မြို့နယ်ချုပ်	၁၅၀၃	၁၁၉၃	၃၉၇	၃၃.၂၈	၅၃၂	၄၇၆		

(ဆ) စာတတ်မြောက်မှုရာနှုန်း

စဉ်	မြို့နယ်	မြို့နယ် လူဦးရေ	(၁၅)နှစ်အထက် လူဦးရေ	စာတတ် မြောက်ဦးရေ	စာတတ် မြောက်မှုနှုန်း
၁	ဖောင်းပြင်	၁၂၂၁၃၁	၁၀၅၉၈၅	၁၀၅၆၂၄	၉၉.၆၆
	မြို့နယ်ချုပ်	၁၂၂၁၃၁	၁၀၅၉၈၅	၁၀၅၆၂၄	၉၉.၆၆

(ဇ) သင်ကြားမှု၊ သင်ယူမှု၊ အထောက်အကူပြုစာသင်ခန်းများ ဖွင့်လှစ်နိုင်မှု အခြေအနေ

(၁) အထကကျောင်းများ

စဉ်	မြို့နယ်	အထက်တန်းကျောင်း						
		စာရင်းရှိ	Media တပ်ပြီး	3PLT တပ်ပြီး	2PLT တပ်ပြီး	1PLT တပ်ပြီး	ပေါင်း	
၁	ဖောင်းပြင်	၁၇	၆	၁၁			၁၇	
	မြို့နယ်ချုပ်	၁၇	၆	၁၁			၁၇	

(၂)အလကကျောင်းများ

စဉ်	မြို့နယ်	အလယ်တန်းကျောင်း					
		စာရင်းရှိ	Media တပ်ပြီး	3PLT တပ်ပြီး	2PLT တပ်ပြီး	1PLT တပ်ပြီး	ပေါင်း
၁	ဖောင်းပြင်	၄၇		၁၉	၂၈		၄၇
	မြို့နယ် ချုပ်	၄၇		၁၉	၂၈		၄၇

(၃)အမကကျောင်းများ

စဉ်	မြို့နယ်	မူလတန်းကျောင်း					
		စာရင်းရှိ	Media တပ်ပြီး	3PLT တပ်ပြီး	2PLT တပ်ပြီး	1PLT တပ်ပြီး	ပေါင်း
၁	ဖောင်းပြင်	၈၈			၃၇	၅၁	၈၈
	မြို့နယ် ချုပ်	၈၈			၃၇	၅၁	၈၈

(ဈ) စာကြည့်တိုက်များ ဖွင့်လှစ်နိုင်မှု

စဉ်	မြို့နယ်	အုပ်ချုပ်ရေး	ပညာရေး	ပြန်ဆက်	ဘုန်ကြီးကျောင်း	အခြား	ပေါင်း
၁	ဖောင်းပြင်		၃၁				၃၁
	မြို့နယ် ချုပ်		၃၁				၃၁

ကျန်းမာရေးကဏ္ဍ

၄၂။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်၏ ကျန်းမာရေးကဏ္ဍဆိုင်ရာ အချက်အလက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) ဆေးရုံများ

စဉ်	ဆေးရုံအမည်	တည်နေရာ	အစိုးရ/ ပုဂ္ဂလိက	ကုတင် အရေအတွက်
၁	မြို့နယ်ဆေးရုံ	ဖောင်းပြင်	အစိုးရ	၅၀
၂	တိုက်နယ်ဆေးရုံ	သင်္ခါ	အစိုးရ	၁၆
၃	တိုက်နယ်ဆေးရုံ	သရောင်း	အစိုးရ	၁၆
မြို့နယ်ချုပ်	၃	၃	၃	၈၂

(ခ) ဆေးပေးခန်းများ

စဉ်	ဆေးပေးခန်း အမည်	တည်နေရာ	အစိုးရ/ ပုဂ္ဂလိက	ကုသသည့် ရောဂါအမျိုးအစား
၁	မိခင်နှင့်ကလေး ကျန်းမာရေးဌာန	နတ်သျှင်နောင်လမ်း ကျန်းရွှေဝါရပ်ကွက်၊ ဖောင်းပြင်မြို့	ပုဂ္ဂလိက	ဖျားနာ/ ဝမ်းလျှော့ဝမ်းပျက်
	မြို့နယ်ချုပ်	၁		

(ဂ) ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန/ဌာနခွဲ

စဉ်	ကျေးလက်ကျန်းမာရေး ဌာနအမည်	တည်နေရာ
၁	သင်္ခါတိုက်နယ်ဆေးရုံ	သင်္ခါကျေးရွာ
၂	သရောင်းတိုက်နယ်ဆေးရုံ	သရောင်းကျေးရွာ

၃	အုန်းသာကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန	အုန်းသာကျေးရွာ
၄	လွင်ကြီးကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန	လွင်ကြီးကျေးရွာ
၅	ကရားကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန	ကရားကျေးရွာ
၆	မင်းယားကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန(ခွဲ)	မင်းယားကျေးရွာ
၇	မိုင်းချောင်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန	မိုင်းချောင်းကျေးရွာ
၈	ပါဟဲကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန(ခွဲ)	ပါဟဲကျေးရွာ
၉	ကုန်းကြီးကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန(ခွဲ)	ကုန်းကြီးကျေးရွာ
စဉ်	ကျေးလက်ကျန်းမာရေး ဌာနအမည်	တည်နေရာ
၁၀	နန်းဘုန်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန(ခွဲ)	နန်းဘုန်းကျေးရွာ
၁၁	သက္ကယ်ကျင်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန(ခွဲ)	သက္ကယ်ကျင်းကျေးရွာ
၁၂	နတ်စက်ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန(ခွဲ)	နတ်စက်ကျေးရွာ
၁၃	ဆည်ချောင်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန(ခွဲ)	ဆည်ချောင်းကျေးရွာ
၁၄	ကျော်ရွာ ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန(ခွဲ)	ကျော်ရွာကျေးရွာ
၁၅	ဇော်ဂျီ ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန(ခွဲ)	ဇော်ဂျီကျေးရွာ
၁၆	နောင်ဖလန် ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန(ခွဲ)	နောင်ဖလန်ကျေးရွာ
၁၇	ရွှေညောင်ပင် ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန(ခွဲ)	ရွှေညောင်ပင်ကျေးရွာ
၁၈	နောင်မနား ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန(ခွဲ)	နောင်မနားကျေးရွာ
၁၉	သညစ် ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန	သညစ်ကျေးရွာ
၂၀	ရွှေထီးကုန်း ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန(ခွဲ)	ရွှေထီးကုန်းကျေးရွာ
၂၁	တုံကောင်းမှု ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန(ခွဲ)	တုံကောင်းမှုကျေးရွာ
၂၂	ကွန်းတောင်း ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန(ခွဲ)	ကွန်းတောင်းကျေးရွာ
၂၃	အောက်တောင်းကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန	အောက်တောင်းကျေးရွာ

၂၄	မောက်စဖာကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန(ခွဲ)	မောက်စဖာကျေးရွာ
၂၅	ဟဲလှော်ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာန(ခွဲ)	ဟဲလှော်ကျေးရွာ
မြို့နယ်ချုပ်		၂၅

(ဃ) ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု

စဉ်	မြို့နယ်	လူဦးရေ	ဆရာဝန်မှ ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုနှုန်း		သူနာပြုမှ ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုနှုန်း		လက်ထောက် ကျန်းမာရေးမှူးမှ ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုနှုန်း	
			ဆရာဝန် ဦးရေ	ဆရာဝန် နှင့် လူဦးရေ အချိုး	သူနာပြု ဦးရေ	သူနာပြုနှင့် လူဦးရေ အချိုး	လ/ထ ကျန်းမာ ရေးမှူး ဦးရေ	လ/ထ ကျန်းမာ ရေးမှူးနှင့် လူဦးရေ အချိုး
၁	ဖောင်းပြင်	၁၂၂၁၃၁	၁	၁:၁၂၂၁၃၁	၅	၁:၂၄၄၂၆		
	မြို့နယ်ချုပ်	၁၂၂၁၃၁	၁	၁:၁၂၂၁၃၁	၅	၁:၂၄၄၂၆		

(င) ဒေသတွင်းအများဆုံးဖြစ်တတ်သောရောဂါများ

စဉ်	မြို့နယ်	ရောဂါအမျိုးအစား									
		ငှက်ဖျား		ဝမ်း လျှော		တီဘီ		ဝမ်းကိုက်		အသည်း ရောင်	
		ဖြစ်	သေ	ဖြစ်	သေ	ဖြစ်	သေ	ဖြစ်	သေ	ဖြစ်	သေ
၁	မြို့နယ်	၄၁		၁၈၀		၂၈		၂၄		၁၂	၁
	မြို့နယ်ချုပ်	၄၁		၁၈၀		၂၈		၂၄		၁၂	၁

(စ) HIV/AIDS -ရောဂါ ဖြစ်ပွား/ သေဆုံးဦးရေ

စဉ်	မြို့နယ်	၂၀၂၁ -၂၀၂၂		၂၀၂၂ - ၂၀၂၃	
		ဖြစ်	သေ	ဖြစ်	သေ
၁	ဖောင်းပြင်	၃၄		၁၁၀	၇
	မြို့နယ်ချုပ်	၃၄		၁၁၀	၇

(ဆ) ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ အညွှန်းကိန်းများ

စဉ်	မြို့နယ်	မိခင် ဦးရေ	ကလေး ဦးရေ	လူ(၁၀၀၀)လျှင်			
				မွေးနှုန်း	မိခင်သေနှုန်း	မွေးကင်းစ ကလေးသေနှုန်း	ကိုယ်ဝန်ပျက်နှုန်း
၁	ဖောင်းပြင်	၃၂၀၀	၃၀၀၀	၁၄.၆	၅၅	၁၃.၄	၅.၃
	မြို့နယ်ချုပ်	၃၂၀၀	၃၀၀၀	၁၄.၆	၅၅	၁၃.၄	၅.၃

လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များ

၄၃။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်ရှိ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များဆိုင်ရာ အချက် အလက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) INGO

စဉ်	INGO အမည်	ရုံး/ ရုံးခွဲ တည်နေရာ	ဆောင်ရွက်သည့် လုပ်ငန်း
၁	MAM	ယင်းမာလှိုင်	ငှက်ဖျား
၂	MHAA	ကျွန်းရွှေဝါ	မူးယစ်ဆေးဝါးတိုက်ဖျက်ရေး
မြို့နယ် ချုပ်	၂	၂	၂

(ခ) NGO (ဦးရေ)

စဉ်	မြို့နယ်	အမျိုးသမီး ရေးရာ	မိခင်/ကလေး အသင်း	စစ်မှုထမ်း ဟောင်း	ကြက်ခြေနီ	အရန်မီးသတ်
-----	----------	------------------	------------------	-------------------	-----------	------------

၁	ဖောင်းပြင်	၁၁၁၅၈	၂၃၃၉	၅၀	၂၅	၅၁၈
	မြို့နယ်ချုပ်	၁၁၁၅၈	၂၃၃၉	၅၀	၂၅	၅၁၈

(ဂ) အသင်းအဖွဲ့များ

စဉ်	အသင်းအဖွဲ့ အမည်	ရုံး/ ရုံးခွဲ တည်နေရာ	မှတ်ပုံတင် အမှတ်	ဆောင်ရွက် သည့် လုပ်ငန်း
၁	ပရဟိတအသင်း (ဖောင်းပြင်)	အင်ကြင်းမြိုင် ရပ်ကွက်/ ဖောင်းပြင်မြို့	၆/ဖောင်းပြင်/ ၀၀၁	သွေးကူညီမှုကျန်းမာရေး ကူညီမှုဘာသာရေး၊ သဘာဝ ဘေးကူညီမှုလုပ်ငန်း
၂	ကရုဏာမိုးပရဟိတလူမှု ကူညီရေးအသင်း	သရောင်းရွာ	၆/ဖောင်းပြင် / ၀၀၂	နာရေး၊ ကျန်းမာရေးသွေး ကူညီမှု၊ တည်ဆောက်ပြုပြင်ရေးလုပ်ငန်း
၃	မေတ္တာရှင်အသင်း	ဆွတ်နန်းကျေးရွာ	၆/ဖောင်းပြင် / ၀၀၄	ကျန်းမာရေး၊ နာရေးဘာသာရေး၊ လူမှုရေး လုပ်ငန်း
၄	ဘဝအလင်းရောင်အသင်း	ကရားကျေးရွာ	၆/ဖောင်းပြင် / ၀၀၅	နာရေး၊ ကျန်းမာရေးကူညီမှု လုပ်ငန်း
၅	မေတ္တာဖြူစင်သွေးလှူရှင် အသင်း	ကျွန်းရွှေဝါ ရပ်ကွက်	၆/ဖောင်းပြင် ၀၁၂	သွေးလိုအပ်သူများအား လျင်မြန်စွာရှာဖွေပေးရန်နှင့် သွေးအလှူရှင်များကိုသွားလာရေးကူညီဆောင်ရွက်ခြင်းလုပ်ငန်း
၆	သဟာရနာရေးကူညီမှု ပရဟိတအသင်း	အင်ကြင်းမြိုင် ရပ်ကွက်	၆/ဖောင်းပြင် / ၀၁၃	အခမဲ့နာရေးကူညီမှုများ ဆောင်ရွက်ခြင်းလုပ်ငန်း
၇	ဟိတသုခနာရေးကူညီမှု အသင်း	ရွှေထီးကုန်း ကျေးရွာ	၆/ဖောင်းပြင် / ၀၁၄	ရပ်ရွာအတွင်းကျန်းမာရေး သာရေး/နာရေးကိစ္စများ အားအခမဲ့ကူညီဆောင်ရွက်

				ခြင်းလုပ်ငန်း
၈	မြတ်စေတနာလူမှု ကူညီရေးအသင်း	စန္ဒာကျေးရွာ	၆/ဖောင်းပြင် /၀၁၅	ရပ်ရွာအတွင်းကျန်းမာရေး/ ပညာရေး/ ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းများ အားကူညီဆောင်ရွက်ခြင်း လုပ်ငန်း
၉	ဖောင်းပြင်နာရေးကူညီမှု အသင်း	ဖောင်းပြင်မြို့	၆/ဖောင်းပြင် /၀၁၆	နာရေးကိစ္စများ၌အခမဲ့ပို့ ဆောင်ခြင်း၊ အခမဲ့မီး သဂြိုဟ်ပေးခြင်း
မြို့နယ်ချုပ်			၉	

အားကစားနှင့်ဖျော်ဖြေရေးလုပ်ငန်းများ

၄၄။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်ရှိ အားကစားနှင့် ဖျော်ဖြေရေးလုပ်ငန်းများ ဆိုင်ရာ အချက် အလက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်	အားကစားကွင်း					ဖျော်ဖြေရေး			
		ဘောလုံး	ဘောလီဘော	ဘတ်စကက်	တင်းနစ်	ဂေါက်	အခြား	ရုပ်ရှင်ရုံ	ပန်းခြံ	အခြား
၁	ဖောင်းပြင်	၂	၈	၁	၁				၁	
မြို့နယ်ချုပ်		၂	၈	၁	၁				၁	

အခန်း(၈)

ဘာသာရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်များ

ဗုဒ္ဓဘာသာဆိုင်ရာ အဆောက်အဦများနှင့် သာသနာဝင်ပုဂ္ဂိုလ်များ

၄၅။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်ရှိ ဗုဒ္ဓဘာသာဆိုင်ရာ အဆောက်အဦများနှင့် သာသနာဝင်ပုဂ္ဂိုလ်များ ဆိုင်ရာ အချက်အလက်များအား အောက်ပါ အတိုင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်-

(က) သာသနိကအဆောက်အဦများ

စဉ်	မြို့နယ်	ဘုရား	စေတီ	ပုထိုး	ဘုန်းကြီးကျောင်း	သီလရှင်ကျောင်း	ဓမ္မာရုံ
၁	ဖောင်းပြင်	၅၈၀	၂၁၁		၁၇၈	၆	၅၀
	မြို့နယ်ချုပ်	၅၈၀	၂၁၁		၁၇၈	၆	၅၀

(ခ) ရဟန်းသံဃာနှင့်သီလရှင်များ

စဉ်	မြို့နယ်	ရဟန်း	သာမဏေ	သီလရှင်
၁	ဖောင်းပြင်မြို့	၄၁၉	၁၈၉	၆၃
	မြို့နယ်ချုပ်	၄၁၉	၁၈၉	၆၃

(ဂ) ထင်ရှားသည့်ဘုရား၊စေတီနှင့်ပုထိုးများ

စဉ်	မြို့နယ်	ဘုရား၊စေတီ ၊ပုထိုးအမည်	တည်နေရာ
၁	ဖောင်းပြင်မြို့နယ်	မဟာကျွန်းနက်ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်	ကရားကျေးရွာ
၂	ဖောင်းပြင်မြို့နယ်	မဟာကျွန်းနက်ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်	စန္ဒာကျေးရွာ
၃	ဖောင်းပြင်မြို့နယ်	ရွှေပလ္လင်စေတီ	မောက်ပလင်းကျေးရွာ
၄	ဖောင်းပြင်မြို့	မဟာမုနိကိုယ်စားတော်မြတ်ကြီး	အင်ကြင်းမြိုင်ရပ်ကွက်၊ တောင်ဖီလာကျောင်းတိုက်
၅	ဖောင်းပြင်မြို့	ရာဇမုနိစေတီတော်မြတ်ကြီး	အင်ကြင်းမြိုင်ရပ်ကွက်၊

		ရာဇမုနိပရိယတ္တိစာသင်တိုက်
မြို့နယ်ချုပ်	၅	

(ဃ) ထင်ရှားသည့်ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းများ

စဉ်	မြို့နယ်	ဘုန်းကြီးကျောင်း အမည်	ဆရာတော်ဘွဲ့ အမည်	တည်နေရာ
၁	ဖောင်းပြင်မြို့	တောင်ဖိလာ	ဦးပညာ	အင်ကြင်းမြိုင်ရပ်ကွက်
	မြို့နယ်ချုပ်	တောင်ဖိလာ	ဦးပညာ	အင်ကြင်းမြိုင်ရပ်ကွက်

အခြားဘာသာရေးအဆောက်အဦများ

၄၆။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်ရှိ အခြားဘာသာရေး အဆောက်အဦများနှင့် ဆိုင်သော အချက်အလက်များမှာအောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်	ခရစ်ယာန်		အစ္စလာမ်		ဟိန္ဒူ ဘုရားကျောင်း		တရုတ် ဘုရားကျောင်း	
		မြို့	ကျေး လက်	မြို့	ကျေး လက်	မြို့	ကျေး လက်	မြို့	ကျေး လက်
၁	ဖောင်းပြင်	၁	၂	၁					
	မြို့နယ်ချုပ်	၁	၂	၁					

သမိုင်းဝင်ထင်ရှားသောအဆောက်အဦနှင့်နေရာများ

၄၇။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်ရှိသော သမိုင်းဝင်ထင်ရှားသော အဆောက်အဦနှင့်နေရာများမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

(က) သမိုင်းဝင်ထင်ရှားသော အဆောက်အဦနှင့်နေရာများ

စဉ်	မြို့နယ်	သမိုင်းဝင် အဆောက်အဦ	တည်နေရာ	ယဉ်ကျေးမှု ဇုန်အမည်	တည်နေရာ
၁	ဖောင်းပြင်	-	-	-	-
	မြို့နယ်ချုပ်	-	-	-	-

အခန်း(၉)

**ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်များ
ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နိုင်မှုအခြေအနေ**

၄၈။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်၏ ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်မှု အခြေအနေမှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

- (က) ၂၀၂၂ခုနှစ်၊ ဧပြီလမှ ၂၀၂၃ခုနှစ်၊ မတ်လကုန်အထိ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနနှင့်ကျေးလက် လမ်းဦးစီးဌာနများမှ ဆောင်ရွက်သည့် လုပ်ငန်းများ
- (၁)မြို့- ကျေးလက်၊ ကျေးရွာချင်းဆက်လမ်းများ

စဉ်	လမ်းအရေအတွက်	အရှည် (မိုင်-ဖာလုံ)	အမျိုးအစား									
			ကတ္တရာ		ကျောက်ချော		မြေ သား		ဂံ		ကွန်ကရစ်	
			အရေအတွက်	မိုင်/ဖာလုံ	အရေအတွက်	မိုင်/ဖာလုံ	အရေအတွက်	မိုင်/ဖာလုံ	အရေအတွက်	မိုင်/ဖာလုံ	အရေအတွက်	မိုင်/ဖာလုံ
၁	၃	၃/၃					၁	၂/၃			၂	၁/၀
မြို့နယ်ချုပ်	၃	၃/၃					၁	၂/၃			၂	၁/၀

(၂)တံတားများ

စဉ်	တံတား အမည်	အရှည်	အမျိုး	ဆောက်လုပ်မှုပုံစံ
-----	------------	-------	--------	-------------------

မြို့နယ်ချုပ်	-	-	-	-	-	-
---------------	---	---	---	---	---	---

(၅)မြစိမ်းရောင်ကျေးရွာစီမံကိန်းလုပ်ငန်း

စဉ်	ကျေးရွာအမည်	အိမ်ခြေ	အိမ်ထောင်စု	ခွင့်ပြုငွေ ကျပ်(သိန်း)
၁	မန်မော်	၂၈၈	၃၃၆	၃၀၀.၀
၂	နောင်ရင်း	၁၅၀	၁၅၂	၃၀၀.၀
၃	ပိုးစာကုန်း	၄၀၀	၄၀၅	၃၀၀.၀
၄	ပုံဂံတောင်+ရွှေညောင်ပင်	၁၆၇	၁၆၇	၃၀၀.၀
၅	နန်းပန်	၈၇	၈၉	၃၀၀.၀
၆	ဇီးကုန်း	၁၄၁	၁၄၁	၃၀၀.၀
၇	ချောင်းခွ	၁၂၃	၁၂၄	၃၀၀.၀
၈	လွင်ကြီး	၂၈၀	၂၈၀	၃၀၀.၀
၉	သရက်ကုန်း	၁၇၈	၁၇၈	၃၀၀.၀
၁၀	ဟဲနိမ်	၁၂၈	၁၃၀	၃၀၀.၀
၁၁	သင်္ဂါ	၄၉၄	၄၉၄	၃၀၀.၀
၁၂	ရွှေထီးကုန်း	၁၇၈	၁၇၈	၃၀၀.၀
၁၃	သက္ကယ်ကျင်း	၂၀၉	၂၀၉	၃၀၀.၀
၁၄	အုန်းသာ	၁၆၆	၁၇၀	၃၀၀.၀
၁၅	ကုန်းကြီး	၁၃၈	၁၃၈	၃၀၀.၀
၁၆	မိုးကောင်း	၉၆	၉၆	၃၀၀.၀
၁၇	နောင်မနား	၁၃၀	၁၃၀	၃၀၀.၀
၁၈	ပွေ့ငူ	၉၆	၉၇	၃၀၀.၀
၁၉	ရေအောက်တောင်း	၃၃၂	၃၃၂	၃၀၀.၀
၂၀	လွင်ဦး	၁၄၃	၁၄၃	၃၀၀.၀

၂၁	ထောမ	၂၅၈	၂၅၈	၃၀၀.၀
၂၂	ကောက်ကွေ့+ခုံတန်း	၁၀၈	၁၀၈	၃၀၀.၀
၂၃	ပေါက်ကုန်း	၇၃	၁၂၀	၃၀၀.၀
၂၄	ဆည်ချောင်း	၁၇၃	၂၀၀	၃၀၀.၀
၂၅	ပိုးဖြူတောင်	၉၁	၉၁	၃၀၀.၀
၂၆	နန်းစီးမ	၂၃၅	၂၃၅	၃၀၀.၀
၂၇	ထောမ+ကယာစု	၁၁၅	၁၃၉	၃၀၀.၀
၂၈	ဇောင်းကလော	၁၅၀	၁၅၀	၃၀၀.၀
၂၉	ဘိုင်းလယ်	၁၄၉	၁၅၄	၃၀၀.၀
၃၀	ကြို့ကုန်း	၂၅၀	၂၅၀	၃၀၀.၀
၃၁	ဟဲလှော်	၃၀၂	၃၀၂	၃၀၀.၀
မြို့နယ်ချုပ်(၂၈)ယူနစ်(၃၁)ရွာ		၅၂၅၇	၅၄၂၃	၈၄၀၀.၀

(၆)ကျေးလက်အိမ်ယာဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်း

စဉ်	ကျေးရွာအမည်	ခွင့်ပြုအိမ်ခြေ	ပြီးစီးအိမ်ခြေ	ကုန်ကျငွေကျပ်(သိန်း)
၁	-	-	-	-
မြို့နယ်ချုပ်		-	-	-

(၇)ကျေးလက်အိမ်သာလုပ်ငန်း

စဉ်	ကျေးရွာအမည်	ခွင့်ပြုလုံးရေ	ပြီးစီးလုံးရေ	ကုန်ကျငွေကျပ်(သိန်း)
၁	-	-	-	-
မြို့နယ်ချုပ်		-	-	-

(ခ) အစိုးရနှင့် ပြည်သူ့ဆောင်ရွက်သည့် ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများ

(ကျပ်သန်း)

စဉ်	လုပ်ငန်းအမည်	အရွယ်အစား/ အရှည်	ကုန်ကျငွေ			ငြီးစီးရက်
			အစိုးရ	ပြည်သူ	ပေါင်း	
၁	ဝေကြိုင်းကျေးရွာအတွင်းလမ်း ကျောက်ရောမြေခင်းခြင်း	(၃၀၀၀'x၁၁'x၉")	၁၀.၀၀	၂.၃	၁၂.၃	၅.၉.၂၀၂၂
၂	အင်းပိုင်းကျေးရွာအတွင်းလမ်း ကျောက်ရော မြေခင်းခြင်းလုပ်ငန်း	(၃၀၀၀'x၁၂'x၉")	၁၀.၀၀	၂.၃	၁၂.၃	၅.၉.၂၀၂၂
၃	ဟဲလော်ကျေးရွာအတွင်းလမ်း ကျောက်ရော မြေခင်းခြင်းလုပ်ငန်း	(၃၀၀၀'x၁၂'x၉")	၁၀.၀၀	၂.၃	၁၂.၃	-
မြို့နယ်ချုပ်		၃	၃၀.၀၀	၆.၉	၃၆.၉	

မြို့ပြစီမံကိန်း (Town Plan)နှစ်(၃၀)အတွက် မြေအသုံးချမှုဆိုင်ရာ လျာထားချက်

၄၉။ မြို့ပြစီမံကိန်း (Town Plan) နှစ်(၃၀)အတွက် မြေအသုံး ချမှုဆိုင်ရာ လျာထားချက်မှာ အောက်ပါအတိုင်းဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	မြို့နယ်	လျာထား မြေဧကပေါင်း	လျာထားမည့် မြေကွက်ပေါင်း	မှတ်ချက်
၁	ဖောင်းပြ င်	၆၉.၄၂	၁၂၆၀	
မြို့နယ်ချုပ်		၆၉.၄၂	၁၂၆၀	

အခန်း(၁၀)

အထွေထွေ

၅၀။ **အခြားတင်ပြလိုသောအချက်များ**
မရှိပါ။

နိဂုံး

၅၁။ ဖောင်းပြင်မြို့နယ်၏ဒေသဆိုင်ရာ အချက်အလက်များကို ဌာန ဆိုင်ရာများမှပေးပို့သော အချက်အလက်များ၊ ဒေသဆိုင်ရာအချက် အလက်စာစောင်များ၊ မှတ်တမ်းများအပေါ်တွင် အခြေခံလျက် အကျဉ်းချုံး ပြုစုထားခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ဒေသဆိုင်ရာ အချက်အလက် များအားမှတ်တမ်း တင်စုစည်းတင်ပြခြင်းအားဖြင့် ဖောင်းပြင်မြို့နယ် တစ်ခုလုံး၏ အချက်အလက်နှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု အခြေအနေများကို

လေ့လာသိရှိနိုင်ပြီး မိမိတို့၏ လုပ်ငန်းများကို အထောက်အကူပြုမည် ဖြစ်ပါကြောင်း တင်ပြအပ်ပါသည်။

မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး
မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန
ဖောင်းပြင်မြို့

ရက်စွဲ၊ ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဧပြီလ ရက်

